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Spremembe 
v socialnem 
zavarovanju 
na Jesenicah 
26. januarja bo na Jesenicah 

zasedala skupščina komunalno 
skupnosti socialnega zavarovanja 
za občini Jesenice in Radovljica, 
ki bo razen potrditve programa 
sklepala še o nekaterih novostih 
V socialnem zavarovanju. 

Skupščina bo 'seveda sklepala o 
predračunu dohodkov in izdatkov 
sklada zdravstvenega zavarovanja 
za leto 1965. Prav tako bo ob
ravnavala določitve osnovne stop
nje prispevka za zdravstveno za-
varovanije za letos. Lanskoletna 
stopnja je znašala 8 odstotkov, 
podan pa bo predlog za poviša
nje te stopnje na. 8,5 odstotka. 
Povečanje stopnje prispevka 
utemeljujejo predvsem zaradi 
sredstev, k i j i potrebujejo za do
graditev zdravstvenega doma na 
Jesenicah in predvidene gradnje 
zdravstvenega doma na" Bledu. Na 
komunalnem zavodu za socialno 
Zavarovanje na Jesenicah raču
najo, da bo v letu 1965 zaposle
nih na območju občine 22.980 oseb, 
povprečni neto osebni dohodek pa 
bo znašal 54.000 dinarjev. Bruto 
plačani sklad se bo v tem letu 
tako povzpel na 21.687 milijonov 
dinarjev. Tako bo torej osnovni 
Prispevek znašal po stopnji 8,5 
odstotka od predvidenega bruto 
sklada kar 1,843 milijonov dinar
jev. Podan bo tudi predlog za do
datni prispevek za sklad za zdrav, 
stveno^ zavarovanje, k i bo pred
pisan za vse delovne organizaci
je, v večjem številu delovnih or
ganizacijah pa naj bi znašal 4 
odstotkoma. Višini prispevka, k i 
fee odstopa zavezancem prispev
ka, da izplačujejo nadomestilo 
Osebnega dohodka svojim delav
cem v primeru bolezni, poškodbo 
In nege družinskega Člana, bo 
skupščini predlagano, naj bi se 
odstopilo zavezancem, k i zaposlu
jejo dO 50 delavcev za prvih 7 
koledanskih dni, zavezancem z nad 
50 zaposlenih pa za prvih 30 ko
ledarskih dni. 

Predvidevajo, da bodo na skup
ščini izglasovani še nekateri 
Predlogi. Računajo namreč na 
spremembo sklada o višini po
pač i l zavarovanim osebam. Tako 
na i bi se pomoč pri opremi no
vorojenčkov povečala od lanskih 
12.000 na 15.000 dinarjev, pomoč 
Podrobnih stroškov pa od seda
njih 30.000 na 35.000 dinarjev. 
Tudi za povrnitev potnih stroškov 
naj bi priznali 2000 dinarjev. 

Vsekakor bo skupščina komu
nalne skupnosti socialnega zava
rovanja na Jesenicah obravnava
la pomembne odločitve s pod
aja socialnega zavarovanja. 

D. K. 

Blizu 700 predlogov 
za nove odbornike 

Z volilnimi pripravami so pričeli v radovljiški občini pravza
prav že v mesecu oktobru, ko je izvršni odbor SZDL skupaj s pred
sedstvom občinskega odbora Socialistične zveze sprejel širši pro
gram predvolilne akcije. Takoj se je pričela razprava o liku bodo
čega odbornika in sploh o zahtevah in nalogah, ki naj jih Izvoljeni 
predstavnik opravlja v občinski skupščini. Ta vprašanja in občin
sko politiko ter splošno gospodarsko in družbeno problematiko pa 
so obravnavali člani SZDL na svojih krajevnih konferencah, ki so 
se zvrstile v novembru in decembru. Decembrski splošni zbor, ki so 
ga sklicali občinska skupščina in občinske družbene organizacije, pa 
je kritično ocenil delo predstavniškega organa in ugotovil potrebo 
po boljših stikih med občani volivci ter skupščinskimi organi in 
po širšem sodelovanju ter medsebojnem konsultiranju o važnih go
spodarskih in družbenih vprašanjih. Te ugotovitve je potrdila tudi 
praksa. 

V decembru mesecu je občinski 13. januarja so na občinski poli-
odbor SZDL odločil, da se vsem tični štab prejeli 1250 odgovorov 
občanom — volivcem razpošljejo s 350 različnimi predlogi za nove 
vprašanja za predloge novih od- odbornike. Za zbor delovnih 
bornikov skupščine, na predzad- skupnosti pa so poslali člani de-
nji seji v začetku januarja pa je 
občinska skupščina v sodelovanju 
s političnimi organizacijami ime
novala politični volilni odbor pod 
vodstvom predsednika občinskega 
odbora SZDL Ljuba Meglica. 

Spomladi bodo volili občani in 
proizvajalci občine Radovljica 
nove odbornke v 17 volilnih za 
splošni odbor in v prav toliko 
enotah tudi odbornike za zbor de
lovnih skupnosti. Volivcem na 
terenu so s pomočjo krajevnih 
organizacij SZDL razposlali do
slej 9400 anket z vprašanji o 

Nadaljevanje 
na 2. strani 

Za teden dni ustavljena proizvodnja 

„Sava" v Kranju je prekinila delo 
Kranj, 15. januarja 1965 — De- podjetje za teden dni ustavi pro- izdelkov »Sava« izvozila za 

lavski svet tovarne gumijevih iz- izvodnjo in prekine delo, ker je 1,178.000 dolarjev izdelkov ter s 
delkov »Sava« v Kranju je skle- ostalo brez naravnega kavčuka in tem prekoračila svoj izvozni plan 

sodbi občanov za kandidate. Do nil na današnji izredni soji, da saj. S tem bo izgubila naša druž- za 45 odstotkov, so v podjetju pri-
ba okrog 368 milijonov dinarjev čakovali po obljubah JUgobanke, 
v dobrinah, podjetje samo pa utr- da bodo dobili za redno proiz-
pelo na dohodku za okrog 108 mi- vodtnjo v tem letu zadosti deviz-
lijonov dinarjev izgube. nih sredstev in si s tem tudi za-

Lanskoletne težave podjetja v gotovih potrebne surovine. Name-
rodnem oskrbovanju z naravnim sto planiranih 1 milijardo 263 mi-
kavčukom, sajami in nekaterimi lijonov dinarjev, kolikor j ih >»Sa-

Kranj, 15. januarja. Danes 
so prepedjalli prve porodnice 
iz dosedanje porodnišnice v 
prostore nove bolnišnice za gi
nekologijo in porodništvo v 
Kranju. S tem bo prišla do ve
ljave ta tako težko pričakovana 
ustanova. Na sliki eden Izmed 
lepo urejenih oddelkov, ki pri
čakuje nove državljane 

Beseda občanov 
Letošnji, ali že bolj točno, lan- Na vseh teh zborih volilcev ie ^ 

skeletni zbori volivcev na območ- bilo podanih preko 150 različnih d ™ ® i m ! surovinami so se v drugi va« potrebuje za uvoz vseh po 
ju občine Škof ja Loka so v celoti predlogov, zahtevkov ta sklepov P 0 *™* 1 minulega decembra za- trebnih surovin, k i zagotavljajo 
potrdili, da se neposredno sodelo- Tolikšnega Števila predlogov še l a " J

Z a t o V V 1 < < n i s ° m 0 g H n e m o t e n o Panirano proizvodnjo v 
vanje občanov pri upravi j naju nikoli ni bilo, kar daje slutiti da P o v o d n e g a P^na bolj preseči, prvem tromesečju tega leta, so 
najbolj splošnih zadev, kar je se je zanimanje volilcev za vpra-
u/.akunila tudi nova ustava, iz le- sanja, ki se j ih neposredno tiče-
ta v leto bolj krepi in zavzema jo, postalo tokrat še posebno veli- , 
vedno vidnejše mesto pri uveljav- ko. Največ vprašanj in predlogov k o l e k t , v ***•! *? večje naloge 
l i a n i n ^ n ^ m r i ^ ^ m n l - r . r i i . c , »> n n n ^ , u „„ ' „ . . , . . s a J

 fie je obvezal narediti 14.400 
občanov, pri njihovem odločanju davke občanov, kar so obravna 
o splošnih ^družbenih vprašahjih. vali vsi zbori volilcev kot eno iz-

Na več kot trideset zborih voliv- med osnovnih vprašanj. Samo o 

kot so ga s tem, da so naredili dobili od Jugobanke zagotovilo, 
nekaj več kot 11:000 ton gumenih da jim bo zaenkrat na voljo le 
izdelkov. Z novim letom si je 707 milijonov deviznih dinarjev. 

To pomeni, da bo podjetje lahko 
izpolnilo v prvem tromesečju le 
56 odstotkov planiranih obvezno
sti. 

Zadnje razmere v oskrbovanju 

ton gumenih izdelkov ter tudi iz
datno povečati svoj izvoz. Vse pa 
kaže, da bo ostalo le pri tem, ker 

i p . m n m K i A m , , T,,M^ , . . , podjetje nima zagotovljenih po- z reprodukci skim materialom pa cev ie v povprečni sodelovalo pov- i e m problemu je bilo postavljenih , u „ • u J • .u J * i -t • x v. t- J M 
J / i a r ™ , i n n n H a n i h ««.v« m , x • • trebnih deviznih sredstev za uvoz kažejo še bol j neugodno sliko. sod preko 50 volivcev, zanimivo m podanih preko 3U vprašanj in J , •• , L . , » 

pa je, da je v samem centru predlogov; ne dosti manj predlo- ^SSVISUSS^ v 
Škofje Loke moral zbor volivcev gov se je nanašalo na razna ko- T • T Z 
odpasti, ker je bila udeležba pre- munalna vprašanja, probleme goz- I Z W Z U ' k ° J * t O V a r n a ? u m ' ^ v i h 

majhna. Zbori volivcev na po- darsta, šolstva, prevozov otrok 
deželju pa so bili zelo razgibani itd. 

Konec prihodnjega tedna bo pod-
Nadaljevanje 

na 2. strani 

i n delavni. 

Seja skupščine 
v Tržiču 

. O vseh teh predlogih že razprav
ljajo posamezne službe občinske 
uprave, na naslednjih sejah skup
ščine pa bodo o vsem tem raz
pravljali tudi odborniki, ali pa 
posamezni sveti pri skupščini. 

Dve zlati za Almiro 

V Tržiču bo 19. januarja seja 
obeh zborov skupščine občine, ki 
bo razpravljala o informacijskih 

Zima je tudi letos olepšala na
ravo in razvila zimske športe 
Po vseh naših krajih. Blejsko 
Jezero že dobiva ledeno skorjo. 
£e pred dnevi so prvi obisko
valci prišli po ledeni skorji na 
znameniti otok 

Prvič v zgodovini tradicional- Uspeh radovljiške Almire ni 
nega sejma mode v Ljubljani se slučajen. Kolektiv se je zladti 

Zbori • volilcev so tako v celoti j e zgodilo, da je neki izdelek lani odločno preusmeril v kvali-
pokazali, da se občani živo zani- prejel kar dve zlati kolajni. To tetno volneno trikotažno konfek-
majo za aktualno problematiko in je letos dobil trodelni komplet cijo. Dve zlati kolajni sta samo 
da so sposobni ter pripravljeni (jopica, bluza in krilo) v volneni priznanje za že dosežene uspehe 
vsa ta vprašanja reševati v okviru trikotaži iz tovarne Almira v Ra- in za lepe perspektive tega ko-

poTOčilih "o "pripravah na volitve posameznih krajevnih skupnosti dovljici. Ta kolektiv je že nasploh lektiva. Naj to trditev podpreta 
pravne pomoči v občini. t e r občine kot celote. znan po kvaliteti tovrstnih izdel- samo dva pokazatelja: od veli-

Predvidena je tudi razprava o Na vseh tistih zborih volilcev, kov. ktih težav, ki so jih imeli v vseh 
razvoju turizma v občini in o po- k i so bil i v območju nekdanjih Sejem »-MODA 1965« bo odprt prejšnjih letih, so lani že ustva-
trditvi pogodbe o sofinanciranju krajevnih odborov, so volilci iz- n a Gospodarskem razstavišču v r i l i nad 100 milijonov dinarjev 
strokovnega šolstva za leto 1965. volili tudi svete krajevne skupno- Ljubljani od 16. do 25. januarja, skladov in hkrati povišali povpreč-
Skupščini je tudi priloženo poro- sti ter poravnalne svete, kier bo Ocenjevalni žiriji je 61 podjetij je osebnih dohodkov od okroglo 
čilo o delu veterinarske in tržne beseda občanov lahko prišla še predložilo 563 vzorcev. Skupno so 22.000 dinarjev v prvem trome-
inšpekcije v letu 1964. Predvide
na so tudi nova imenovanja. 

posebej do izraza. 
Z. P. 

podelili 105 zlatih, 127 srebrnih sečju na 44.000 dinarjev v zad-
in 62 bronastih kolajn. njih treh mesecih. — K. M. 

Temeljite 
priprave na 
občinsko 
konferenco Zk 
2e ves januar so v osnovnih 

organizacijah ZK škofjeloške ob
čine letne konference. Razen raz
prave o delu 8. kongresu ZKJ in 
sprejeti resoluciji so obravnavali 
še druga aktualna vprašanja. Tako 
razpravljajo o pripravah na volitve 
odbornikov in poslancev, o jav
nem evidentiranju, v podjetjih 
razpravljajo o letnem planu, šti
pendiranju in podobno. 

Razen tega, da je vsa ta aktiv
nost komunistov v škofjeloški ob
čini razgibana pokongresna dejav
nost je hkrati tudi priprava na 
letno konferenco Občinskega ko
miteja ZK, ki bo predvidoma 
2. februarja. 

Na seji komiteja ObK ZK v za
četku januarja so imenovali še 
posebno skupino ljudi, k i bo do 
letne konference pripravila ob
širnejše gradivo o posameznih 
aktualnih vprašanjih v občini. Ta 
skupina bo med drugim obdela
la vprašanje idejnosti pouka • 
šolah, vprašanje sprejemanja no
vih članov v organizacijo ZK, de
lo samoupravnih organov, proble
matiko terciarnih dejavmosth. 
vprašanja medsebojnih delovnih 
odnosov in raznih sporov v delov
nih organizacijah,. kot še vrsto 
drugih vprašanj. S tem občinski 
komite želi, da bi na osnovi šir
šega gradiva omogočil na letni 
komfejrend konkretnejšo razpravo 
o posameznih perečih vprašanjih. 

Razen obravnave resolucije 
3. kongresa Z K J fn razprave o 
odpravah na letino konferenco je 
Tomite na tej seji razrešil dolž

nosti dosedanjega sekretarja-
ObK ZK, Ivana Gorenjca. Raz
rešitev dolžnosti je b-!a spreje
ta rfa lastno željo sekretarja., ker 
ima obveze za dokončanje Stu
dija. Za novega začasnega sekre-
ttrrja občinskega korpiteja je bdi 
soglasno izvoljen Miloš Mitič. 

V. P. 

Obračun 
počitniške zveze 
Radovljica, 16. januarja. Tu 

bo jutri dopoldne ob devetih v 
liorih občinske' skupščine Ra

dovljica eteseta redna republiška 
skupVina Počitniške zveze Slove
nije. 1 '•' " 

Na njej bodo razpravljali med 
- - '?,:m tudi o dejavnostih Počit-
niške zveze v preteklem letu, o 
delil posameznih objektov in o 
vzgoji kadrov. Veliko pozornost 
bodo posvetili tudi propagandni 
dejavnosti svoje organizacije. 

Na Gorenjskem sta med drugim 
tudi dva domova Počitniške zve
ze Slovenije. Dom »Blejec« na 
Bledu in dom »Srednji vrh« nad 
Gozd Martuljkom sta imela v pre
teklem letu lep promet. Samo dom 
»Blejec« na Bledu je imel nad 
3500 gostov in nekoliko manj kot 
osem tisoč nočitev. — J. J. 



I V ili*i 
f i o svvtu 

BREZ N A P R E D K A 
Filipinski predstavnik v OZN 

je sporočil, da ni U Tamt dosegel 
nobenih sporazumov s predstav
niki ZDA in SZ. Z njima se je 
pogovarjal na ločenih 6ejah. Pred
stavnika obeh držav nista dala no_ 
vinarjem nobenih izjav. ' 

NE BO VOJNE 
Indonezijski predsednik Su

kamo je sporočil, da bo ostalo 
samo pri izstopu iz OZN. Njihova 
dežela ne bo napovedala Male
ziji vojne. Kolikr pa bi' bila na
padena, bi pa Indonezija morala 
odgovoriti z ognjem. 

JAPONSKA TRETJA * 
Lani je bila Japonska tretja na 

ovetu v proizvodnji jekla. Na pr
vem mestu so ZDA s. 115,210.000 
tonami, na drugem SZ- s 84,370.000 
tonami in na tretjem je Japonska 
z 39,780.000 tonami jekla. 

ODKLONJENO VABILO 
V Parizu so povedali, da je 

francoski zunanji minister odklo
nil povabilo angleškega kolega 
Walkerja. Določenih mu je "bilo 
več datumov v januarju in febru
arju za obisk Londonu, vendar 
je dejal, da -je v tem času zelo 
zaposlen. 

KDO JE KRIV? 
Te dni je sprejel ciprski zuin. 

min. poveljnika s i l OZN na Cipru 
in ga seznanil s preiskavami, k i 
so jih izvedli povodom eksplozije 
neke bonfbe. Bomba je pred Ča
som eksplodirala na ozemlju gr
ške Nikozije. Povedal mu je, da 
so za to eksplozijo krivi pripadni
ki OZN. 

ZNAK PRIJATELJSTVA 
Pred dnevi se je pričel na Kubi 

teden kubansko-albanskega prija
teljstva. Z njim proslavljajo 19-
letnico ustanovitve Albanije. 

V r e m e 

Vremenska napoved za danes 
in prihodnje dni: 
Danes bo pretežno oblačno in 

vmes padavine, pretežno kot sneg." 
Od danes na jutri bo prehodno 
izboljšanje, vendar so možne v 
nedeljo zvečer že ponovne pada
vine. Temperatura bo okoli 0 sto
pinj. 

Vremenska slika: 
Frontalne motne se še vedno 

zadržujejo nad našimi kraji in 
postopoma slabijo. Zahodno Ev
ropo je zajelo že novo poslabša
nje vretnena, k i se. prav tako 
pomika proti vzhodu. 

Vreme včeraj ob 13. url: 
Bnniki rahlo sneži, temperatura 

1 stopinja, zračni pritisk 1026 mi-
libarov pada, Planica rahlo sne
ži —1. Jezersko sneži —1, Triglav-
Kredatrlca sneži —12 stopinj, piha 
jugovzhodni veter s hitrostjo 
40 km na uro. 

Prometni vzgoji posve
titi vso pozornost 
Posebna strokovna služba od

delka za notranje zadeve občin
ske skupščine Kranj je v tem 
tednu izdelala zanimivo analizo 
prometnih nesreč v minulem letu 
na območju kranjske občine. 

Številke so kar malce prevelike. 
Skupno je bilo nSmreč 560 pro
metnih nesreč, pri katerih je 9 
ljudi izgubilo življenje, 175 pa jih 
je bilo ranjenih. Gmotna škoda 
pa znaša kar 42 milijonov in 527 
tisoč dinarjev. Od tega števila 
nesreč se jih je v naseljih pripe
tilo kar 358 ali 64 odstotkov od 
skupnega števila. % 

Največ nesreč so povzročila 
motorna vozila, in sicer kar 411, 
mopedisti 50, kolesarji 49, odrasli 
pešci 26, otroci 20 in vozniki 
vpreg 4. 

Te številke vsem skupaj nare
kujejo, da bomo morali prometu 
in prometni vzgoji posvetiti še 
več pozornosti in da bomo mo-

• rali, zlasti na podeželju, narediti 
še marsikaj, da se njihovo število 
v bodoče zmanjša. 

Nobeno od dosedanjih zasedanj 
OZN ni bilo tako paralizirano kot 
prav letošnje jubilejno dvajseto. 
Zasedanje, ki se je začelo 1. de
cembra z veliko zamudo, daje 
mučen vtis, da so se delegati 
zbrali na pogrebščini. Krke pod 
streho velike palače Združenih 
narodov v New Yorku niso redke, 
vendar ima letošnja povsem nova 
obeležja, vsebuje pa prav gotovo 
tudi vse prejšnje prvine podobnih 
kriz. Pregled dela do letošnjega 
dvajsetega zasedanja, ki so mu 
po nesreči pripeli še vzdevek — 
leto mednarodnega sodelovanja — 
pokaže, da pri delu te organiza
cije nikoli ni bilo malo težav, 
vendar so jih z razsodno roko 
nekako potiskali vstran. Večkrat 
so na podobnih zasedanjih v pre
teklosti prišle na dan resne grož
nje, da se bo organizacija, .ki je v 
svoje vrste vključila domala vse 
države razen znanih Izjem, raz
bila. Vendar ni težko trditi, da 
bi bilo na svetu brez OZN veliko 
težje in tega se dobro zavedajo 
tudi velesile, ki nosijo glavni del 
krivde za vse dosedanje krize in 

za sedanjo paralizo pri delu na 
letošnjem zasedanju. 

Pa seštejmo vse vzroke letošnje 
krize. Nekateri sodijo, da so kri
zo povzročila nerešena finančna 
vprašanja. Takšne trditve &o zelo 
površne, ker je neurejen finančni 

tem trdili, da država nI dolžna 
plačevati stroškov, Američani pa 
so trdili, da je dolžna. Gre prven
stveno za vzdrževanje »modrih 
čelad« na Bližnjem vzhodu in v 
Kongu, ki so bile po sovjetskem 
stališču poslane tja »ilegalno«, 

bi jima po ameriški zahtevi od
vzeli glasovalno pravico, dokler ne 
plačata dolgov. Dolžnici s pre
cejšnjimi zaostanki pa nista samo 
ti dve državi. Njihovo število se 
je s prvim januarjem povečalo na 
dvajset, celotni dolg pa znaša 

Ponesrečeno zasedanje 
položaj samo posledica globokih 
političnih nesoglasij. Bežen kro
nološki pregled bo to pokazal. 

Finančni spor v stekleni palači 
ni nov. Že pokojni generalni se
kretar Šved Dag Hammarskjold 
se je z njim ukvarjal, ko Je so
vjetski predstavnik v Združenih 
narodih postavil vprašanje: ali 
mora članica OZN plačevati stro
ške za vzdrž. mednar. čet v kakšni 
državi, kjer je ogrožen mir, če se' 
ni strinjala z njihovim pošilja
njem. Spor je v vedno bolj hudi 
obliki podedoval novi generalni 
sekretar U Tant. Sovjeti so ob 

ker ustanovna listina določa, da 
jih sme poslati samo Varnostni 
svet, ki odloča tudi o financi
ranju. 

Američani so se v tem sporu 
poslužili drugih sredstev, in si
cer določila 19. člena Ustanovne 
listine, ki določa, da članica iz
gubi glasovalno pravico na zase
danju generalne skupščine, če je 
vsota neplačanih finančnih bre
men enaka ali celo večja od ce
lotnih odmerjenih finančnih da
jatev za zadnji dve leti. Francija 
in Sovjetska zveza sta med vele
silami prišli letos v položaj, da 

116,6 milijonov dolarjev. Od te 
vsote je Sovjetska zveza dolžna 
52,5 milijonov dolarjev. Ker so 
ZDA še naprej vztrajale v svoji 
zahtevi, je generalni sekretar U 
Tant predlagal, da bi na seda
njem zasedanju razpravljali samo 
o tistih vprašanjih, kjer vse čla
nice glasujejo enotno. Dokler se 
torej finančna kriza ne reši, v ve
liki dvorani ne bodo glasovali 
drugače kot z aklamacijo. Veljav
no je torej samo glasovanje vseh. 
Ta način dela je seveda povsem 
paralizira! letošnje zasedanje. Do 
sedaj so uspeli izvoliti samo pred

sednika 20. zasedanja ganskeg» 
pisatelja Alex Quaison-Sackeya, 
podpredsednikov in dnevnega re
da pa niso uspeli izglasovati. 

Osrednji problem je torej re
šitev finančne krize. Vrstijo se 
različni predlogi, ki poskušajo 
najti izhod. Tako naj bi zaostale 
finančne terjatve naložili v pose
ben sklad, ki bi služil ekonom
skemu razvoju nerazvitih podro
čij. Predlog je seveda ostal še 
vedno predlog. Kriza pa traja na
prej. ZDA so tudi izjavile, da, do
kler ne bo urejen spor s finanč
nimi zaostanki, ne bodo plačevale 
v sklad tehnične pomoči. Sovjet
ska zveza pa ponavlja, da ne bo 
plačala niti kopejke za stroške v 
Kongu. 

Ljudjv 
in 
doyo<lhi 

170 hektolitrov vode v vinu \adaljevanje s L strani 

Kranj, 15. januarja. — Že v sredi
ni številki Glasa smo poročali o 
prieetku sodne obravnave proii 
štirim nekdanjim uslužbencem 
podjetja »VINO BLED« \z Bleda. 

Obtoženi so bili nekaterih ne
pravilnosti v svojem podjetju. 

Prve dva dni sta se zagovarjala 
obtožena trgovska potnika pod
jetja Sušteršič in Salamom. 

Su&teršijč je v svojem zagovoru 
odkril še vrsto nepravilnosti, k i 
so se dogajale v omenjenem pod
jetju. Za tako poslovanje s6 v 
podjetju po njegovem zagovoru 
sodeč, vedeli skoraj vsi. »Ze ob 
mojem prihodu v podjetje je bila 
praksa«, je povedal Suštetršič, »da 
©o šoferji sami sprejemali naro
čila in j ih kasneje izročali skladi
ščniku«. On pa je zatem poskrbel, 
da so naročniki v redu dobili na
ročeno pijačo. Gostilničarji so 
blago plačevali takoj ob prevze
mu. Seveda so se s tem izognili 
plačilu prometnega davka odnos
no potrebnih dajatev. S to prak
so sem nadaljeval tudi sam. Z 
»računom« verjetno ne bi mogel 
dovolj prodati. »Račune, za tako 
prodano pijačo smo pisali na iz
mišljena imena. Jaz sem se iz
mislil ime »Arh Tine — Komen
da«. Omenil je tudi zelo slabo 
odnose med direktorjem in osta
l imi uslužbenci. Po njegovem za
govoru je bil direktor tisti, k i je 
odločal o vseh stvareh v podjet
ju. »Tudi razne organizacije v 
podjetju so bile prilično nemočne 
proti tem dejanjem« je dejal 
Sušteršič. Jaz, kot predsednik 
upravnega odbora in predsednik 
delavskega sveta, sva bila ob ne
k i pri l iki pri direktorju in ga 
opozorila na te stvari in ko sva 
predlagala, da bi s to prakso pre
nehali, nama je dejal: »Če ne 
bomo tako prodajali, ne bomo ni 
česar prodali!« 

Za njim so je zagovarjal tr
govski potnik Salamon. 

»Ze ob nastopu službe me je 
Suštersič opozoril na nekatere 
nepravilnosti, k i so se dogajalo 
v podjetju .On se namreč z d i 
rektorjem ni najbolje razumel. 
Nesporazum je nastal tudi zaradi 

'tega, ker je Salamon koristil ia
ko imenovani »rabato« pri proda
ji pijač, dočim ga Suštersič ni 
nikdar uporabljal. V začetku leta 
1961. je ugotovil Salamon, da se 
prodajajo pijače na izmišljeno 
ime »Arh Tine — »Komenda«. 
Vsled tega sem se tudi jaz izmi

sl i l neko ime. To ime je bilo »bi
fe Suver Reka« iz Reke, jc v 
nadaljevanju zagovora povedal 
Salamon. Tudi saldokonistka mu 
je rekla naj si izmisli neko ime. 
On je namreč v tem videl bolj
ši promet in s tem tudi- večji za
služek. Potniki ®o bili plačani po 
prometu. Zgane pijače je on vozil 
v svojem osebnem avtomobilu. V 
podjetje se je vračal povprečno 
dvakrat mesečno. Ob tej priliki 
si je nabavil tudi potrebne vzor-

.ce vin, k i jih je potreboval pri 
prodaji. Denar za pijačo, ki ga 
je dobil pri gostilničarju je po
šiljal po pošti ali pa ga ie oseb
no prinesel v podjetje. Pri nje
mu so kupovali pijačo povšal :sii 
in tisti, ki so morali za v«o nro-
dano pijačo plačati davek. Sala
mon je prodajal vse vino, ki je 
bilo odvedeno iz podjetja »na 
črno« na ime »Suver Reka«. A l 
koholne pijače pa ni prodajal na 
to ime, kot je izpovedal v zago
voru, i 

Med obtoženimi je tudi računo

vodja Bajželj, ki je bil zaslišan v 
četrtek. 

Ze po nekaj mesecev službe se 
je Bajželj spri z direktorjem. Po 
njegovem je bil direktor zelo 
grob do podrejenih. »Kdorkoli je 
kaj ugovarjal direktorju,. je .mo
ral iz podjetja. Tuid jaz sem mo
ral molčati. Zato sem bil v pod
jetju nemočea«, je dejal Bajželj. 
»Glede prodaje vin na izmišljena 
imena sem izvedel šele maja 
1902. Takrat sem jaz že namera
val zapustiti delovno mesto«. Iz 
njegovega zagovora jo bilo raz
vidno, da jo bilo to tako, ker jo 
bila direktorjeva samovolja res tako 
velika. »Sele v preiskavi sem iz
vedel, da je bilo po direktorjevem 
naročilu vinu dolito 17 tisoč litrov 
vode«, je dejal Bajželj. Pri ob
računih in nasploh pri svojem 
poslovanju tega ni opazil. Dodal 
je še, da so se posamezniki prito
ževali pristojnim organom, žal pa 
niso nič uspeli. 

Zadnji od obtoženih je bil na 
vrsti direktor podjetja Bencdik, 
k i je bil v svojem zagovoru več
krat nejasen. 

Priznal je, da je v določenih 
primerih naročil naj se vinu ali 
žganim pijačam doli je voda, ven
dar ne toliko in tolikokrat, koli
kor ga bremeni obtožnica. »Za v i 
no,« je dejal direktor, »sem zato 

rekel naj se dolije voda, ker je 
bilo premočno. Istotako sem de
jal za slivovko. Njena moč je bi
la 80%, jaz pa sem rekel naj do-
lijejo toliko vode, da bo njena 
moč 40%. Za imena na katera so 
naši potniki prodajali vino, s e m 
zvedel šele v zaporu. S soobtožen-
ci se nisem nikdar pogovarjal o 
taksnem načinu poslovanja. Gle
de vina, ki je steklo v kanal in 
jc bilo potem črpano nazaj v sod 
ne bi vedel dosti. Vem samo to, 
da sem ga jaz hotel predelati v 
žgano pijačo. Vendar me je kle
tar prepričal, odnosno me sploh 
ni poslušal, in je bilo to vino fil
trirano in kasneje prodano. Pro
dajo sem jaz kasneje dovolil, ko 
sem videl njegovo kvaliteto« je 
poudaril Benedik. Cene pijačam 
je Beneđik določal sam. Vsem 
stroškom je dodal še 16 do 18 % 
pribitka. »Promet pa sem forsi-
ral zaradi tega, ker so nekateri 
hoteli večje plače. Kajti samo na 
ta način bi jim lahko povišali 
prejemke«. Po njegovem zagovo
ru sodeč so bili o razmerah v 
podjetju vsi dobro seznanjeni. 

Danes dopoldne pa se je pri
čelo zasliševanje prič pred sena
tom okrožnega sodišča, k i mu 
predseduje sodnik Jože Vidmar. 
O končni sodbi bomo bralce še 
obvestili. — JOSK 

pum HI JIH G i e o n m o 

MRK 
italijanski film 
igrajo M. Vittl 

A. Delon 
Mrk je tretji samostojni del 

trilogije Noč (1961), Avantura (60), 
Mrk (62). Ker je v času med na
stankom Mrka in njegovim pred
vajanjem pri nas Antonioni ustva
ril Rdečo puščavo, ki je dosedaj 
menda avtorjev najboljši film, ie 
pomembnost Mrka za nas docela 
fiktivna (pomembnost filmsko iz
raznih novosti). N i več tistega 
žgočega stika na ravnini časa, ki 
.je srce vsake take umetnine kot 
je omenjeno dela. Za film — 
umetnost, ki od dela do dela 
menja fiziognomijo svojega izra
žanja, to vsekakor velja. Večne 
in priznane vrednote pa nam bo 
hvala bogu ohranila kinoteka. 

HORIZONTALNO — 
VERTIKALNO 
Antonionijeva dela od Noči do 

Rdeče puščave ne druži samo no
tranji realizem oseb, raziskovanje 
duševnosti modernega človeka, 
krize teh duševnosti, temveč j im 
ie skupen tudi nek vertikalni raz
voj Antonionijevega ustvarjalnega 
procesa., Zunanji, predvsem pa 
notranji realizem, temeljita na 
režiji bolj kot na kvaliteti film
ske predstavitve (fotografija, 
montaža). Tu pride do izraza. 

značilnost Antonionijeve osebno
sti, v kateri prevladuje režiser 
nad cineastom. Ta značilnost se 
od začetka (prevlada režiserja) 
do konca trilogije razvije v korist 
cineasta, kar ima za rezultat 
zadnjo sekvenco Mrka, skrajnost 
Antonionijeve ustvarjalne inter
pretacije sveta in svoj izhod v 
novi dimenziji, v barvi (Rdeča 
puščava). 

Kot bi zadnje sekvence Mrka 
brez dveurne poglobitve v Vitto-
rijino duševnost ne bilo (sama 
sekvenca iztrgana iz celote izgu
bi izrazno intenzivnost in uteme
ljenost), tudi M R K v celoti , ni 
IDOgej nastati sam. brez razvoja 
skozi Avanturo in Noč. Ta organ
ska pogojnost ustvarjanja je go
nilna sila trilogije. 

ZADNJA SEKVENCA 
Analiza Vittorijine duševnosti 

je pri kraju, ko ugotovimo nje
nega partnerja v stalno prisot
nem, skrivnostnenf konfliktu, ki 
pogojuje vzdušje Mrka. To so 
predmeti. Stalno so prisotni in 
skozi nje ljudje občujejo. Vittoria 
jc tragična osebnost, ker so pred
meti nepremostljiva ovira med 
njo in svetom. Mrk pomeni ne
zmožnost vzpostavitve neodtuje-
nih stikov med ljudmi, pomeni 
trenutno nezmožnost umetnega 
sonca, da bi služilo kot Sonce. 
Zadnja sekvenca Mrka izraža in
tenzivno popredmetenje sveta, 
nadvlado predmetov nad jjudmi, 
mikro kozmosa nad makro koz-
mosem, vodnih kapljic na listju 
in razpok v tlaku nad ljubeznijo. 

Tragike pri je tem toliko, koli
kor je je v vsaki viziji. K N 

1 Blizu 700 predlogov 
za nove odbornike 

lovnih kolektivov do 13. januarja 
1460 izpolnjenih anket od 5000 
poslanih. V dogovorih so volivci 
predlagali 331 različnih kandida
tov. Nekateri so prejeli precejš
nje število glasov, med njimi so 
tudi sedanji odborniki; zanje so 
se volivci ponovno opredelili. 
Taki primeri so zlasti na Bledu, 
v Zasipu, v Zgoši in drugod. 

Prav zanimivo je, za kakšno 
kandidate se odločajo volivci, bo
disi glede starosti, spola, družbe
no politične .vloge posameznih 
predlaganih ljudi i td. Pa eviden
ci, napravljeni v začetku tedna, 
je med njimi kaka petina žensk 
in 4 petine moških. Med predla
ganimi je nekaj mladih do 25 let 
starosti, največ pa jih je po
vprečno od 30 do 49, torej neka
ko srednja generacija. Posebej za 
Bohinj pa je značilno, da so se 
odločili večinoma za starejše kan
didate. Po poklicih in izobrazbi 
najdemo med predlogi zelo raz
lične ljudi. Zanimivo je, da je med 
predlogi, ki so jih občani sporo
čili po anketi, nekaj povsem no
vih ljudi, ki doslej niso sodelo
vali v predstavniškem telesu ob
čine ali bolj vidno v kakhVorga-
nizacijah. 

Tudi za poslanskega kandidata 
v območju Bfed-Bohinj se letos 
maja izteče mandatna doba se
danjega poslanca. Za to dolžnost 
so v anketnih odgovorih prejeli 
na občinski odbor SZDL že vrsto 
različnih predlogov. 

Po tej poti splošnega anketira
nja med prebivalstvom bddo po
litični organi prejeli vrsto zelo 
različnih predlogov, katere pa 
bodo končno obravnavali občani 
na zborih volivcev in sprejeli do
končne predloge. 

2 »Sava« v Kranju 
je prekinila delo 

jetje dobilo 100 ton kavčuka, ki 
je v skladiščih na Reki, zanj pa 
naša država Indoneziji šc nI pla
čala odgovarjajočih deviznih sred
stev. Kdaj bodo na voljo nadalj
nje količine, v podjetju »Sava« 
zaenkrat še nihče ne ve. Podobno 
je tudi s sajami za proizvodnjo 
avtomobilskih plaščev". Dobavitelj 
iz Italije jih ne dovaž a več zato, 
ker ima samo za »Savo« še iz 
lanskega leta neporavnanih dol
gov v višini 41 milijonov lir. 

Glede n a takšno situacijo je 
delavski svet sprejel poleg že ome
njenega sklepa o prekinitvi dela 

S povišanjem osnovnega pri
spevka od predvidenega bruto 
sklada bodo zagotovljena sred
stva za dograditev zdravstve
nega doma na Jesenicah. Po
dana bo tudi možnost za zgra
ditev zdravstvenega doma na 
Bledu 

Rezultati novoletne nagradne križanke 
I. nagrada — 10.000 din — Božo Malovrh, Kokrica 222, 

Kranj; II. nagrada — 5.000 din — Dušan Kirbiš, Zupanči
čeva 16, Kranj; 3. nagrada — 3.000 din — Lota Brilly, Dal
matinova 11 /III, Ljubljana; IV. nagrada — 2.000 din — 
Vinko Brenk, Škofjeloška 19, Kranj. 

Nagrade po 1000 din pa so izžrebane naslednjim dobit
nikom: V. —: Rozika Markun, Tupaliče 27, pošta Pred
dvor; VI. — Vinko Brenk, škofjeloška 19, Kranj; VII — 
Majda Deriink, Begunjska 7, Kranj; VIII — Marta Juršak, 
Jezerska cesta 5, Kranj; IX. Vinko Brenk, škofjeloška 19, 
Kranj; X. — Vinko Brenk, škofjeloška 19, Kranj. 

za teden dni tudi vsebino pisma, 
s katerim kolektiv gumijevih iz
delkov »Sava« v Kranju obvešča 
vse odgovorne činitelje v državi, 
da bo s tem prizadejal našemu 
gospodarstvu precejšnjo škodo, 
za katero pa sam n i prav nič 
kriv! 

Proizvajalci avtomobilov, trak
torjev, motornih koles in dvoko-
les TAM .Maribor, IMV Novo 
mesto, ZASTAVA Kragujevac, 
ITM Beograd, TOMOS Koper in 
R O G - v Ljubljani bodo ostali že 
v prvem tron % sečju tega ..leta 
brez 23.000 kompletov plaščev za 
osebne in poltovorno avtomobile, 
brez 5000 kompletov plaščev za 
traktorje, brez 8000 kompletov 
plaščev za morjede ter 100. tisoč 
kompletov plaščev za dvokolesa. 
Brez prepotrebnih plaščev za , to
vornjake in avtobuse pa bo osta- , 
lo precej naših avtoprevoznjških 
podjetij in Jugoslovanska ljudska 
armada, kateri je »Sava« tudi pri
morana ustaviti dobave sv#jih iz
delkov. 

Posebno neugodno pa se bo'vse 
to odrazilo v izvozu podjetja, ki 
je prav zadnje čase"uspelo na za
padnem trgu. V prvem tromeseč
ju bi moralo izvoziti na Zapad 
za okrog 360.000 dolarjev termo-
forjev, transportnih trakov, velo-
plaščcv in še nekaterih drugih iz
delkov, saj so pogodbe že zaklju
čene In kupci že pričakujejo prve 
pošiljke. Ker bo ta izvoz zaen
krat odpadel, se bo podjetje 
znašlo v neugodni situaciji, saj ne 
bo moglo računati na dodatna 
devizna sredstva za uvoz repro
dukcijskega materiala, če niti 
svojih planiranih obveznosti pri 
izvozu ne bo moglo izpolniti! In 
to po tako uspešnem poslovnem 
letu 1964, ko je samo uspelo po
kriti kar 56 odstotkov vsega, kar 
so lani izvozila jugoslovanska gu
marska podjetja, pa. čeprav je 
udeleženo pri potrošnji' uvoženih 
surovin samo z 19 odstotki! 

V svojem pismu pravi delavski 
svet podjetja, med drugim tudi 
to, da zahteva, naj se pri dode
ljevanju deviznih sredstev dosled
no upošteva ter tudi izvaja že 
večkrat poudarjeno načelo, naj 
imajo prednost tista podjetja, ki 
izpolnjujejo ali celo presegajo 
svoje izvozne obveznosti. Glede 
na visokA udeležbo »Sava« v iz
vozu jugoslovanske gumarske in
dustrije meni delavski svet, da ja 
upravičen zahtevati, takojšnjo re
šitev nastalega problema in pozi
va vse poklicane,,da kar se da 
hitro dosežejo revizijo ter od
pravo centralistično-administra-
livncga načina razdeljevanja de
viznih sredstev za uvoz surovin. 

Konec svojega pisma delavski 
svet zaključuje s tem, da je to
varna gumijevih izdelkov »Sava« 
pravočasno in to večkrat opozo
rila vse odgovorne organe o raz
merah pri oskrbovanju gumar
skih podjetij s surovinami in da 
kolektiv 1700 proizvajalcev ne 
more nositi nobene krivde, niti 
ne posledic, ki izhajajo iz usta
vitve proizvodnje ter prekinitve 
dela. Delavski svet zato odločno 
odklanja upravičenost istovete
nja gospodarskih organizacij, k i 
uspešno gospodarijo ter se \udi 
uveljavljajo kot proizvajalci za 
izvoz, z gospodarskimi organiza
cijami, ki doslej še niso uspele 
prikazati poslovnih uspehov in 
uspešnega vključevanja v medna
rodno delitev dela. 

SAMOUPRAVNI ORGANI 
TOVARNE GUMIJEVIH 
IZDELKOV »SAVA« 
V K R A N J U 

Predavanja 
KRANJ^ 
TOREK* 19. januarja ob 19.30 

Svelozar Guček — Durmitor in 
njegova okolica. 

Filmski večer 
DPD Svoboda Tone Cufar je v 

torek priredilo filmski večer, k i 
se ga je udeležilo 107 obiskoval
cev, predvsem mladincev. Ob vr
tenju barvnega filma »Živali je
seni« in jugoslovanskega filma 
»Daleč je sonce« je vsebino zelo 
zanimivo tolmačil Jože Vari. i 
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Najbolj delavna 
pevska sekcija 
Na zadnjem obenem zboru K U D 

Jnglav Duplje, ki je bil zelo do-
°fo obiskan, so ugotovili, da je 
°ilo delo društva plodno, vendar1 

vse sekcije oz. društvene dejavno
sti niso bile najdelavnejše. Graja
li so zj.as.ti.dramsko, ki je od vseh 
naredila najmanj. Tudi klub ni 
naredil vsega tega," kar so od njc-
gapričakovali . Knjižnica, ki nima 
najboljših pogojev za svoje delo, 
^asti kar zadeva prostor in izbor 
k n J i g , je svoje delo dobro opra
l a . Od vseh je najbolj delavna 
Pevska sekcija, ki ie bila tudi ste
ber kulturnega dela tega kraja. 
Lani je sekcija uspenšo praznova
la svojo 35-letinico obstoja. V zad
nji mandatni dobi je nastopala na 
številnih prireditvah, izvedla kon-
^rte doma in na okoliških odrih 
ter številnih drugih prireditvah. 
Slišati pa jih je bilo tudi že po 
radiu in v sosednji Koroški. 

Po sprejetih smernicah občnega 
zbora upravičeno pričakujejo, da 
bo delo društva v tem letu vse
stransko zaživelo. Pomagale pa 
bodo tudi ostale organizacije in 
šola. •> 

S seje občinske skupšične v Radovljici 

Zazidalna načrta za Radovljico 
m Lesce potrjena 
Zazidalna načrta za del Radov

ljice in Lesc, financiranje stro
kovnega šolstva in plovba ter var
nost na Blejskem in Bohinjskem 
jezeru so bila najvažnejša vpra
šanja, ob katerih se je v razpravi 
največ pomudila občinska skup
ščina Radovljica na 21. redni seji 
minuli torek. Vsa navedena vpra
šanja so življenjske važnosti za 
prebivalce navedenih krajev, zato 
je razumljivo, da se je ob njih 
razvila zelo vsestranska debata, 
obogatena z dodatnimi predlogi g i c c j c z a z i dave določenih območij, 
In priporočili. Končno je skup
ščina pripravljene ter z razpravo 
dopolnjene oziroma spremenjene 
predloge, odloke in dogovore o 
teh vprašanjih sprejela soglasno. 
. Skupščina je najprej razprav-

rov prostora za 3300 prebivalcev 
z vsemi komunikacijami, preskr-
bovalnimi centri, z novo šolo in 
varstveno ustanovo z gospodinj
skimi ter obrtnimi servisi, s pro
stori za družbene organizacije. 
Zazidalni načrt predvideva grad
njo različnih stanovanjskih ob
jektov od individualnih hiš do 
petetažnih stolpičev. Celotna sta
novanjska prostornina bo zaje-

Odbomiki so z zadovoljstvom 
sprejeli tudi sporočilo, da so pri
prave za ureditev gradbenega ob
močja Zale v teku in da bodn 
odborniki lahko že zgodaj spo
mladi, najkasneje pa v maju, pri
čeli tudi z individualno gradnjo. 
Menda je samo za to območje 
kakih 300 kandidatov, ki čakajo 
na lokacijska dovoljenja, da bi 
se pripravili za začetek gradnje. 

Še eno mnenje se je izražalo v 
razpravi —- namreč, da bi območ
je za zgradbo skupščine in na
prej proti severozahodu ob Pre-

končno pa je prišlo do vsaj delno 
enotnih stališč. Poslanec Matej 
Bor se je odločno zavzemal za 
to, da se letoviškemu delu okrog 
kopališča ne bi smeli preveč pri
bližati z gradnjo, ker bi s tem 

ljala o zazidalnem načrtu mesta pokvarili lop naraven ambient 
Radovljice, in sicer 
hodno območje, 

za scveroza- okrog 
ki obsega večji gorico. 

n: 

mala 540 stanovanj. V razpravi so šernovi cesti namenili ne samo za 
i/rblikovala različna mnenja večje stolpnice, ki so predvidene 

v zazidalnem načrtu, marveč, da 
bi projekt korigirali in gradili 
večidel vrstne hiše in manjše sta
novanjske bloke. Po mnenju ne
katerih bi gradnja 20 stanovanj
skih stolpičev napredovala prepo
časi, medtem ko je prevladalo 
končno mnenje, da bi ta predel 
le zazidali z visokimi stolpiči, 
ker bi s tem pridobili tudi na 
prostom. Vprašanje pa je bilo, 

tega območja 
Zagovarjal je 

pod Oblo 
misel, da 

| > f t | . v del Radovljice. Dokument je iz- n 2 h i s m c l ; postaviti ' v bližino 
• D U l J s a povezava delaj in pred skupščino obrazložil kopališča štirih dvoetažnih sta- če je sploh potreben na tem delu 
Redni letni občni zbor KUD ST- arhitekt Milan Joraju. Območje n o V ; . n j s k i h hiš; prvotni načrt je nov potrošniški center, ker je 

»ton Jenko iz Trboj Je bil po vse- J e pretežno stanovanjska soseska, predvideval celo trietažne stolpi- prav blizu do že obstoječega in 
"bini in sprejetih zaključkih zelo v kateri J e n a Površini 18 hekta- c ; > v v r u | . , r bi bi! s tem zakrit sploh do središča mesta. — Pri-

edinstven pogled z Oble gorice pomb in predlogov je bilo še več, 
ali kopališča na Julijske Alpe. Po končno pa so predloženi načrt in 

_ sprejetin zaKij 
dober, predvsem zato, ker so v 
razpravi sodelovali številni disku-
tantje in dali konkretne predloge 
z a nadaljnje delo. Društvo jc v 
Pretekli mandatni dobi l<ar dobro 
delovalo, vendar bi bili lahko 
"spehi še večji, če bi bilo delo 
med tamkajšnjimi organizacija
mi bolje pove/ano in če bi bil i 
Pogoji za delo društva boljši. 
Kljub temu so vse kulturne in 
druge praznike dostojno proslavi
li z akademijami in s proslavami. 
Tudi delo v klubu se je deloma 
dobro razvijalo. Društvo je s po
močjo DU izvedlo tudi 9 zaivmi-
v ' h predavanj, 2 vesela večera, 
dramskih skupin in ansamblov pa različne 

B E L K Z K A 
Pred dnevi se je oglasil v 

prostorih naše redakcije naš 
bralec F. K . iz Zaloga pri Cer
kljah. Želel je govoriti z Bo-
dičai'jem. Njega slučajno nii 
bilo, zato sem se z njim po
menkoval. Kaj nam je pove
dal: 

Ze dalj čfBfl zanima ljudi, 
kaj je vzrok takšnim razlikam 
p.-; ceni v ina . Tu mislim na 

Je gostovalo na njihovem odru. 
Za bodoče delo jc bilo sorejetih 

V e č konkretnih sklepov. Dokonč
no pa bo treba urediti dvorano, 
Parderobo pod odrom, ki bo slu-
*ila tudi za klubski prostor in sa
nitarije, za kar bi potrebovali mi
lijon dinarjev. V okviru kluba bo-

vdo v bodoče razvijali tudi recita-
eijsko in lutkovno dejavnost. Po
membna je tudi odločitev o tes
nejšem medsebojnem sodelovanju 
*ied K U D in TVD Partizan. 

15 let AMD Šenčur 
V Šenčurju pri Kranju so že 

Pričeli s pripravami za izvedbo 

cene tega artikla v. 
Zalogu pri Cerkljah in v Cer
kljah samih. Kar poglejmo, 
kakšne so. razlike. V Cerkljah 
je cena vinu 200 do 220 dina
rjev, v Zalogu pa kar 400 di 
narjev. Povsem normalno je, 
da sedaj hodijo ljudje iz Za
loga v Cerklje po vino. Vse
kakor se j im izplača, da pre
hodijo tistih nekaj metrov, .saj 
pri tem »zaslužijo« skoraj 
dvesto dinarjev. 

Razen toga so v gostišču v 
Zalogu.*$e rekatre nepravilno
sti, ki bi j ih morali odpravi
ti . 

Največkrat ko človek Stopi 
v gostišče, ni v lokalu nikogar, 
k i bi gostu postregel. Iz so-

letošnjega rednega letnega občne- sedanjih prostorov pa je 
8a zbora, ki bo imel letos še po
sebno svečano obeležje, ker dru
štvo letos praznuje 15-letnico svo
jega obstoja. 

AMD Šenčur je že vrsto let 
med najdelavnejšimi podeželski
mi društvi v Sloveniji. Meje nje
govo dejavnosti segajo vse do Je
zerskega pa do Trboj. Na tem 
območju je kar 8 šol, s katerimi 
l r Pa društvo najtesnejše poveza-
V e . saj imajo vse tudi svoje pro
metne krožke. Pri društvu zelo 
Uspešno deluje tudi avto šola, 
S a j je samo lani izvedla 6 tečajev 
2 a mopediste. Društvo ima kar 
461 aktivnih članov. Od teh jih 
ima že 130 lastne avtomobile, 80 
motorna kolesa, 115 pa mopede. 

Letos spomjadi bo društvo na 
svečan način izročilo svojemu na
menu tudi svoj dom AMD, k i ga 
bodo preuredili iz nekdanje stare 
sole. 

slišati, ko se precej glasno me
nijo, kdo bo postregel novo-
došlega gosta. Tud; ostala po
strežba v zaloškem gostišču ni 
kaj prida. Se bo kdo našel, 
da bo tem ljudem povedal, da 
to ni primerno. 

Se ena stvar se mi ne zdi 
pravilna. Tako mkslijo tudi 
ostali prebivalci toga kraja. 
Njihov delovni čas se začne ob 
sedmi uri zjutraj. Vsaj pričeti 
bi se moral. Zal pa se ob ne
deljah prične šele ob osmih 
dopoldne. Vsi vemo, kje so 
takrat ti ljudje, vendar to ni 
važno. Za ljudi jc pomembno, 
da je gostišče odprto, kadar 
mora biti. Prav tako ne mo
rete dobiti steklenico piva, da 
bi ga odnesli iz gostišča. Za
kaj? Zato, ker nimajo kavcij
skih blokov. Marsikdo bi pivo 
popil rad tudi doma v krogu 
družine al i prijateljev.« 

Kratke z Jesenic 
PREDAVANJE O SADJARSTVU 
V torek je priredilo predavanje o sadjarstvu hortikulturno dru

štvo na Jesenicah. Bilo jc zvečer v učilnici železniške postaje. Ude
ležba je bila zelo zadovoljiva, saj je bila dvorana skoraj polna. Pre
daval je in s skioptičnimi slikami tolmačil vsebino Valant Benedi-
Čič. Teh predavanj se udeležujejo predvsem starejši Jeseničani. 

ZBOR DRUŠTVA REJCEV MALIH ŽIVALI 
Danes bo v dvorani osernjetke na Koroški Beli imelo občni zbor 

društvo rejcev malih živali. Razpravljali bodo o problemih društva 
m izvolili nov odbor. Po zboru bodo za člane imeli družabni veeer. 

TEČAJI ZA 2ERJAVOVODJE 
V Železarni so pričeli z dvema tečajema za žerjavovodje. Prvi 

se je začel 7. januarja- in bo trajal do 3, junija. Predavanja so vsak 
torek in četrtek dopoldne in popoldne v prostorih žične valjarne. 
Za zaposlene v valjarnah na Javorniku pa so predavanja vsak po
nedeljek in petek v prostorih jedilnice mehanične delavnice. S po
ukom tega tečaja so začeli prejšnjo soboto, končali pa ga bodo 
7. junija. Oba tečaja je pripravil oddelek za izobraževanje odraslih 
Železarskega izobraževalnega centra. 

IZ ŽELEZARNE 
V četrtek so pričelj na rudnem dvoru Železarne s pripravam] 

z a poglobitev skladišča rude. Zaradi mehanizacije razkladanja bodo 
tu postavili posebno kip-napravo, s katero bodo stresali rudo iz 
Vagonov tako, da jih bodu na celi strani dvignili, da bo teža rude 
sama odprla čelno stranico ter nato sama zdrsela v lijak. Od tu 
bodo rudo vodili v aglomeracijo in dalje v visoke peči po trakovih. 

NEVARNOST ZA PEŠCE 
S pločnika še vedno odstranjujejo zaledenili sneg. Železarna ga 

je odstranila, po vsem pločniku ob vsej dolžini ograje s pomočjo 
nakladalnega stroja »Gradisa« in tovornjaki SGP »Sava«. Velika 
nevarnost za pešec pa so dolge in težke sveče, ki vise od vseh 
streh ob pločnikih. Lastniki bi morali posvetiti temu večjo po
zornost in tudi pločnike bolje posuti s peskom ali vsaj s pepelom. 

mnenju sveta in predstavnika za
voda za urbanizem pa nizke sta
novanjske hiše ne bi pokvarile 
prirodnoga ambienta, ker je sicer 
tam okoli še dovolj zelenih po
vršin. S primerno ureditvijo oko
lice, s parki in nasadi ter zeleni
mi površinami okrog objektov bi 
celo še bolje izkoristili prostor 
ter obm<>..-ie zaokrožili v arhitek
tonsko celoto. Končno so v raz
pravi dosegli soglasje s priporo
čilom, da je vzporedno z gradnjo 
potrebno na tem delu urejati 
tudi park s sprehajalnimi steza
mi in podobnim. To naj bi velia-
lo tudi za vse ostale gradnje. Od 
borniki so se odločno zavzeli za 
to, da bi morali redno zagotoviti 
tudi sredstva za ureditev okolice 
novih obicktov. Skrajni čas je, 
da to življenjsko vnrašanje pre
nehamo zanemarjati. Območje 
Okrog Oble gorice naj bi bilo pn 
mnenju večine diskutantov v bo
doče res vzorno urejeno kot leto
viški predel. 

pravilnik zazidave sprejeli I na
vedenimi dopolnilnimi predlogi. 

Leski zazidalni načrt so potrdili 
odborniki brez večjih razprav, 
ker je projektant večino uteme
ljenih pripomb upošteval. Zahte
vali so le, da se predvideno ru-
šcuve stavb ne izvede niti v per
spektivi. 

Posebno vprašanje je tudi lo
kacija za novo radovijišk6 šolo. 
Predlogov je več, končnega so
glasja v tem pa šc niso dosegli. 

J.B. 

Novosti 
pri ZROP 

Pred razpravo o proračunu sklada za šolstvo 

Ali bodo sredstva? 
Komisija sklada za šolstvo pri žiti vrednost nečesa iz leta 1964, 

občinski skupščini v Škof j i Loki temveč bo morala biti za osnovo 
je že pričela zbirati podatke in vrednost tiste ure, k i jo planira-
materiale za izračun sredstev za jo za leto 1965. Znano je namreč, 
šolstvo v letu 1965. Letošnje fi- da zlasti v gospodarstvu dohodki 
naneiranje šol bo temeljilo na zelo naglo naraščajo nad predvi-
ffodlagi lastne kalkulacije posa- denimi, zato bo takšnim giba-
n-c/nih šol, ki pa bodo morale njem moralo na neki način slediti 
bifi sestavljene po določenih enot- tudi šolstvo, sicer bo spet naglo' 
nih kriterijih. Na podlagi takšne zaostalo za vsemi ostalimi dejav-
kaikulacfcta bodo pozneje sklenile nostmi. Napačno bi 

Tudi kolektiv v tovarni Peko 
se zavzema,' da bi bil s svojimi 
izdelki čimbolj na tekočem z 
modo in z letnimi sezonami. 
V času, ko po trgrovinah kupu
jemo zimsko obutev, le-ti že 
dlje izdelujejo pomladansko in 
poletno lahko obutev 

Tečaj za gorske 
vodnike 

V minulem tednu je bila v 
Kranju prva seja predsedstva ob
činskega združenja rezervnih ofi
cirjev in podoticirjev občine 
Kranj, na kateri so med drugim 
potrdili tudi sklepe, k jih jc na 
podlag predlogov in sklepov nr-
nule letne konference sestavila 
posebna strokovna komisija. Iz
volili pa sO tudi novega predsed
nika občinskega združenja Valen
tina Mlakarja, ki je bil predsed
nik tudi v prejšnjem letu. 

Sklepi, ki j ih je predsedstvo 
potrdilo, so zelo pestri in po
membni ne samo za ZROP, pač 
pa tudi za ostala združenja, kot 
sta ZVVI in ZB NOV. Odslej 
bodo namreč VSA tri združenja 
vodila enotno finančno poslova
nje. Po predlogu bodo v bodoče 
vsa tri združenja imela tri skup
ne komisije, in sicer za propagan
do, komisijo za tekmovanja in 
komisijo za razvijanje tradicij 
NOV. ' Pri OZ ROP bodo odslej 
delovale namesto 6 le 3 komisije, 

šole pogodbe s skladom za šol
stvo. Prednost pogodbenega fi
nanciranja je prav gotovo v tem, 
ker sta na ta mčin obvezani obe 
pogodbeni stranki in bi bilo poz
nejše krčenje sredstev možno le 
ob istočasnem kr.Vniu delovnega 
programa posr.tnez.iih šol. 

Osnova za kalkulacijo posamez
nih šolskih ustanov bn prav go
tovo delovni program šole, ki pa 
ne ho smel biti samo program 
go!e;ra izobraževalnega dela. tem
več bo moral prodam vsebovati 
tudi vse tisto, s Čimer se šola 
vključuje V celotno družbeno do
dajanje tjekega področja. P-edla-

tak^no dohajanjo doseči z nekim 
koeficientom porasta osebnih do
hodkov v prosveti kot je na pri
mer v gospodarstvu, pač pa bo 
potrebno zagotoviti skladom to
likšna sredstva, da se bodo po
sebno prizadevne ustanove lahko 

V Planinskem domu na Lubni-
ku nad škofjo Loko bo konec te
ga meseca večdnevni tečaj za mla-

bilo seveda dinske gorske vodnike in gorske 
stražarje, ki ga v sodelovanju s 
PD škofja Loka in PZ Slovenije 
organizira K O MOPD Gorenjska 
za vse interesente z Gorenjske. Po 
tečaju bodo opravili strokovne iz
pite in bodo tisti, k i bodo tečaj 

posebej stimulirale. Na ta način uspešno končali, prejeli izkaznice 
bi bilo končno tudi enkrat omo
gočeno, da bi lahko prosvetni 
delavec za kvalitetno delo prejel 
tudi višji dohodek, kot ga prejme 
nekdo v drugi panogi, za nekva
litetno delo pa je prav, da je na
grajen slabše. 

Dosedanji približni izračuni po
trebnih sredstev so pokazali, da 

gani program dela bo vsekakor bodo potrebna znatno višja sred-
lahko samo osnova za pogodbo, stva kot lansko leto, če bomo 
realizacija celotnega programa pa v s a j v določeni meri hoteli rešiti 
bo nogoj j a izplačilo pogojenih p o l o ž a j h o ] s t v a T o v e l j a S e z ] a s t i 

sredstev. Kvaliteta real.začne pa k e r , g , t , e t u 

bo morala postati merilo za po- . . . , . , « , 
sebno stimuliranje tistih šol, ki d o b , I ° določene nove obveznosti, 
so pri realizaciji svojega delov- ki bodo zahtevale ponovno pre
neha programa dosegle posebne cejšnja sredstva. Prosvetni delav-
uspehe. ci so tokrat odločni, da bodo 

Osnova za izračun in sicer za strokovni pouk, za iz-
venarnjadno vzgojo in personalne posameznih šol bo v 

letu vrednost delovne zadeve 
Pobuda za formiranje 3 skup

nih komisij ima za nadaljnje so
delovanje vseh treh združenj iz
redno velik pomen, zlasti letos, 
ko bo celo vrsto skupnih prire
ditev ob 20-letnici osvoboditve. 

Prodajalna 
v nebotičniku 
Trgovsko podjetje Elita Kranj 

je v spodnjih prostorih nove 
kranjske stolpnice — nebotičnika 
odprlo svojo deseto poslovalnico. 
Založilo Jo je s tekstilno galante
rijo. Prodajalna je sodobno ure-
jctla in je bila ugodno sprejeta, 
Saj tfo prebivalci s tega območja 
pri nakupu tekstilne galanterije 
navezani predvsem na nakup v 
centru mesta. Prodajalna bo brez 
dvoma privabila še več kupcev kot 
ckttftej, ko bo tudi okolica primer
no urejena, založili pa jo bodo 
tudi s šivalnimi potrebščinami. 

Izmed desetih prodajaln ima 
podjetje eno na Bledu in eno na 
Jezerskem, v bližnji prihodnosti 
pa nameravajo urediti tudi pro
dajalno na Jesenicah. 

ure pro
svetnega delavca, katera ne bo 
smela biti nižja kot je vrednost 
ure delavca enakovrednega profi
la v gospodarstvu ali drugi druž
beni službi. Vendar za primerja
vo prav gotovo ne bo smela slu-

in znake gorskega vodnika in GS. 
Ker na Gorenjskem primanjkuje 
tega kadra, zlasti po nekaterih 
društvih, bo zato tečaj velikega 
pomena v nadaljem razvoju in 
napredku planinstva na Gorenj
skem. 

Obravnavali so 
pokojninski zakon 
V sredo so imela predsedstva 

združenj NOV, ZVVI in ZROP 
občine Kranj sestanek, na kate* 
rem so obravnavali novi pokoj
ninski zakon in pa stanje občin
skega sklada za borce. 

Ta skupni sestanek je bil ve-
problemov šolstva, in da ne bodo likega pomena. Razen tega, da so 
pustili, da bi se to zavlačevalo s e najvidnejši in odgovornejši 
spet v nedogled z izgovorom, da funkcionarji teh združenj kranj-
sredstev ni in da je treba to ra- s k e občine seznanili z novostmi 

nekaj drugega. d r u « ' m l J « * " ™ ! m d ~ 
Z. P. lom teh združenj. 

ci so 
dohodkov vztrajali pri zahtevi pri reševanju 
letošn jem 

Prvi dnevi »krize« so že mi
mo in prodajalke imajo tudi 
v tej prodajalni že polne roke 
dela 

http://zj.as.ti
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Postaja k poti 
Zapis o razstavi Marka Pogačnika 

PREDMETI Stvari, med katerimi se človek 
stalno giblje in ki jih je navajen, 
tako da pozablja na njihovo pri
sotnost, mu v resnici same ni
kdar ne prizanašajo. Vedno so 
prisotne v eni od plasti človeko
vega bivanja. V težnji po redu 
smo stvari že davno uredili po 
velikosti in po pomembnosti, 
tako da smo navidezno rešeni nji
hove drugotne prisotnosti. Umet
nost ureja stvari po moči delo
vanja na čutila in na razum in 
prestreza njihov pritisk na svet. 
S tem spoznanjem ie beseda 
umetnina ukinjena. Ostanejo sa
mo še stvari. 

K O N S E K V E N C A 
Umetnina se je vključila v 

fronto stvari. Ustvarjalec in kritik 
se lahko iztrgata neupoštevanju 
njihovega pritiska. S tem sta iz
stopila iz ozkosti posameznih 
umetnosti. Umetnina in stvari so 
si odslej v razmerju detajl celota. 
Ko se postavi izven stvari, ustvar
jalec razširi dosedanjo relacijo 
ustvarjalec — izdelek na odnos 
Ustvarjalec — ustvarjanje — iz
delek — ustvarjano. To v izdelku 
tudi zaobseže. 

Dosedaj samo film združuje 
omenjena načela do te mere, da 
je v filmu objekt ustvarjanja 
identičen z izdelkom in z ustvar
janjem samim. M . Pogačnik pre
naša s svojimi deli ta izkustva v 
likovno umetnost (likovno, koli
kor je likovno sredstvo). Onto
loško so razstavljena dela razpe
ta med film (ki smo ga, gledali 
ob otvoritvi) in med izrazito l i 
kovno predstavljene plasti člove
kove biti na prvih šestih listih. 
Vmes je polsvet, kjer bi pola-
ščanje po eni ali drugi umetnosti 
pomenilo nesporazum in blokado 
nadaljnega razumevanja. Vloženo 
delo ni likovno delo. Oblikovanje 
je podrejeno organizaciji predme
tov (ali plastik) po načelu »ge-
stalt«. Vsebina nastale vrednote 
pa je režija. 

Abonma 
Indi v Tržiču 
Mnogi Tržičani težko pričaku

jejo abonmajske predstave, k i 
naj bi se pričele v Tržiču. S sin
dikalnimi podružnicami rchmih 
podjetij in tovarn so sestavili 
program za letošnjo sezono. Pr i 
pravili bodo šest predstav in za 
vsako predstavo bo abonma za 
člane sindikata, k i bodo imeli 
popust pri vstopnicah. Prva pred
stava bo v Cankarjevem domu. 
Uprava kina Tržič zaradi film
skih predstav ne more odstopiti 
dvorane v soboto in nedeljo, 
kajti ravno v teh dneh je obisk 
največji. Seveda pa istočasno lah
ko rečemo, da bi bil obisk ravno 
tak tudi na gledališki predstavi. 
Koliko časa bo še tako, pač" ne 
vemo. 

Tržičani se bodo predstavili z 
italijansko komedijo »Naši ljubi 
otroci«. Mnogi starši bodo v tem 
delu videli sebe ali pa svoje 
otroke, zato bo predstava Še to
liko bolj zanimiva. 

Predstave bodo tudi za izven 
abonmaja. Poleg predstav, kate
re so predvidene za abonma, pa 
tržiški kulturni delavci že mislijo 
na letne igre na prostem. Letos 
bodo med drugim uprizorili tudi 
Finžgarjevo delo »Pod svobod
nim soncem«. — TOBI 

Ce predmet razstavimo, je t 
povsem nova dimenzija njegoveg 
služenja človeku. Ce na predme
tov naturalistični odlitek napiše
mo pesem, rezultat ni ne pesem 
in ne predmet, pač pa montaža 
teh dvelj integralnih govoric (no
va vrednota). To približanje po
zicijam filma lahko pomeni krizo 
likovne umetnosti, lahko pa tudi 
njeno žilavo sinhronizacijo, kajti 
pritisk filma in popevke je s tem 
v likovni umetnosti prvič ontolo
ško akceptiran in presežen. 

IZHOD — AGONIJA NOŽA 
Popačeni odlitek obraza, razbit 

na kose, in tako razstavljen, je 
delo, ki združuje vse pretekle 
izkušnje: naturalizem kot sred
stvo, montažo kot prevrednote
nje, strukturo materiala likovno 
učinkujočo. Povratek k prevladu
joči likovnosti, se pravi likovno
sti kot jeziku, pa je očitno de
strukcija noža, nožev sončni za
hod. Ta polplastika je veliki pri
vilegij razstave in obvezujoča 
ustvarjalna šansa. Absolutne mrt-
vosti predmetov ni. Dialog na re
laciji človek predmet pa je mo
žen šele takrat, ko človek pred
mete humanizira. Humanizira pa V članku z naslovom Shockin* nimi deli in nerazumevanjem ob-
jih takrat, ko jim omogoči,, da je A. Pavlovec opisal svoj odnos činstva.« Najbrž je res tako. 
delujejo ne samo na eno, tem- do razstavljenih del (do odliva- Vendar mislim, da je nerazu-
več na vse plasti človekovega b i - nja v mavec kot načina izraža- mevanje občinstva v odnosu do 
vania Finalni eksponati to na že nja) M. Pogačnika. Ta svoj odnos moderne umetnosti samo videz vanje umetnine je potrebna vzgo-

Shocking ali kako stvari šokirajo 

Druga premiera v Prešernovem gledališču 

Ludviga Fulda: Ognjenik 
V torek zvečer je bila v Prešer- da je bil na nekaterih mestih 

novem gledališču v Kranju druga dialog netekoč in nerazumljiv. 
le tašnjapremiera p Predstavo »OG- R e ž i s e r a D E B E V C je imel 
NJENIK« so v Prešernovem gle- d možnosti: n a r e d i t i i z

J

b u r k e 
dahšču pripravljali precej dolgo u m i r j e n o } psihološko 

»JW£8 Sadstaos;o'dali pa' 
pripravi iena ^ g s k r a J n 0 l S t ' d a n a _ 

v v J ' ' redi burko po vseh pravilih situa-
Kaj je navedlo programski cijske komike. Druga pot, k i si 

svet k odločitvi, da za drugo jo je izbral režiser, se mi zdi 
premiero pripravijo prav to gle- bolj utemeljena. Nudila mu je 
dališko delo, mi ni popolnoma veliko več možnosti, da doda t i -
jasno. Zdi se mi, da aktualnost sto, kar je avtor slabo (ali pa 
problema, ki ga delo obravnava, sploh ni) obdelal. Prav zato se mi 
še zdaleč ne pogojuje potrebe po zde nepravilni očitki, da je reži-
uprizoritvi. Po vsej verjetnosti bi ser vse preveč uporabljal operno 
se prav gotovo še našel podoben komiko ter operne situacije. V 
komad, ki bi ta problem obrav- tej smeri je šel do skrajnosti in 
naval na veliko bolj sodoben na- ker ga je vodila pot, da naredi 
čin. Prevod je bil nedodelan, tako res burko z vsemi značilnostmi, 

mu je to uspelo. Prav zato so 
imeli tudi igralci težke naloge. 
Prepustili so se režiserju, da jih 
je vodil po svoji zamisli. Seveda 
pa je terjalo to od igralcev na
por, saj so vse situacije dobro 
izpeljali. 

Glavna igralca VLADO URŠIC 
ter BIBA URSIC st a bila dobra. 
Sicer se jima je na nekaterih 
mestih še poznalo, da sta to ama
terska igralca, ki niti nimata po
trebnih izkušenj ter znanja, ven
dar sta bila dovolj dobra ter pre-

Prizor z letošnje druge pre
miere v Prešernovem gledali
šču Ludviga Fulda: Ognjenik 

ten njegovemu nekompleksnemu pričijiva. Prav pri BIBI URSIC 
in zato površnemu ter privatni 
škemu odnosu do sveta. 

Pedagog bi dejal: za razume 

omenjeni način realizirajo. 

se mi je zdelo, da j i vloga izred
no leži. S svojo svojevrstno dik
cijo, ji je uspelo lik Sabine po
dati kot zaključeno osebnost. 

Težko nalogo je imela MI-
zaključi takole: »Na ta način problema. Njegovo bistvo pa je ja gledalca, in pričel bi vzgajati 
iskati poti iz zagate moderne morda v tem, da se funkcija ne- Konsekventna perspektiva te _ 
umetnosti nima smisla. Razstaviti ke umetniško stvaritve v (ne) vzgoje ni niti malo paradoksal- £ A VALtNUOtVA (Krescencija) 
nekaj poizkusov tudi ne. To je konfrontaciji s tistim, kateremu na: nepotrebnost umetnine. To ^ r a v " a n ' e j je režiser skušal 
svetobolje, ne pa trdo delo, ka- j e namenjena kratko malo izniči, je seveda idealizem; najbrž bo svoj koncept najbolj uveljaviti. 

£ Q terega sad je umetnost.« Ta izničitev ' se javlja v raznih umetna injekcija (umetnina) ved- ^ „ „ , L ^ „ . ° . "J![^.?:„^aj

1.f1_Pe..^ 
Tudi na vprašanje, v _ 

zagata moderne umetnosti " f ^ ^ ^ ^ L u L ^ T " ^ ^ "v^** l ^ u ^ v ^ u , ^ ,™ amaterskem udejstvovanju, zelo 

INTUICIJA 
Zavedam se male diskurzivne 

vrednosti zapisa, a mnenje o ne
kih intuitivpih dosežkih naj 
tudi samo intuitivno. Tako reak
cijo najbolj izziva gestalt monta
ža večine del M . Pogačnika. Mon- najdemo odgovor: »S poimenova-
taža pa je v prvi vrsti utrip srca, njem »moderno« je tesno poveza-
kot pravi J . L. Godard. na tudi predstava o razpoki, ki 

KN zev a na razstavah med razstavlje-

je 

fem snloh pojavnih oblikah: beg od razstav- no prisotna, zaradi nedoslednosti dolgoletnimi izkušnjami, k i si jih 
č e ^ l P i ? ! l ljenega artikla, pristajanje na človekove integralnosti. J e *a igralka nabrala pri svojem 

njegov videz (snobizem), politična Pop-art (kultura ljudstva) pa amaterskem 
alienacija in podobno. Z razstav- izhaja iz optimalno realne mož- P ° m a g a i a . 
ljenim artiklom gledalec (ne) ko- nosti eksistence v tem svetu. MARJAN LOMBAR je v svojo 
municira na način, ki je adekva- Eksistencialist bi dejal: ni druge vlogo vložil dovolj truda, tako da 

možnosti perilnika kot tista, k i mu je uspelo sodnega svetnika 
' se odraža v nekem perilniku. Bloma narediti dovolj prepričlji-

Soka je v tej metodi toliko, ko- vo. Na trenutke je bil , lahko bi 
tem smo študentje res sposobni Hkor gledalca vznemiri ta »od- rekel, izreden, kljub temu da mu 

celo za sto' let prtost« perilnika, ta navidezna vloga ni nudila tisto, kar bi lah-
nekompleksnost perilnikovega od- ko š e bolj potrdilo njegove kva-

Vendar Po ačniku verjetno ne n o s a d o < s v e ^ a - Perilnik je torej litete. 
razstavi in o na tudi za praktično aktivnost, ki g r e ^ / k r i t i č n i poseg v prejšnje j j ^ j l k samo toliko kolikor to Vlogo služkinje Betke je I R E -

spoznava zadostno celoto pogo * t o l e t ; e za prikazovanje reifici- t u d i J?- To (m.tako) stanje stva- NA K O L L M A N odigrala glede na 
, sposobni, da F ! sredstev za akcijo in k i je r a n e g a človeka pred sto leti (mi- *-*** t^^Sn^S To t 0 ' 3 ' b i I a t 0 P O t ™ 

- ' o to dokazov z m 0 grede — za Manca je ta človek v e K ° v e resnične socializacije. 10 

Filozofiranje — reagiramo 
nazaj! 

Nekaj misli ob 
razstavi M . Pogačnika 

»študentje 
kritično reagiramo 

S temi besedami je pričel Mar
ko Pogačnik obrazložitev k svo
jim storitvam. 

Nadalj 
no, ker 
prvem 
izrečena, kar nam Potrjuje, da ni 
slučajno kombinacija besed, tem
več teorija, miselnost, s katero 
se pa žal ne moremo strinjati. Za 
to je več razlogov! 

odru, zelo dobro. Prav tako je 
raznih področij življenja (ne sa- predvsem delavec). Za kaj pa po- P» ' e , P ° m a J 0 Sizifovo delo: ker JANEZ ZUPAN podal lik Kruseja 

tem gre? Za abstraktnometafizič- č l o v e k (kot _J ? to ugotovil Mane) prepričljivo. (Kljub temu, da je mo npr. s področja kulture!). 
. , . . „„ ' j „ „ m 9 t i x n „ cigani* Mancovih v procesu dela predmeti samega bila to epizodna vloga). ELICI Čeprav ima samo dejstvo raz- no-dogmat,čno gledanje Mancovih ^ £ v n h l > H i v n i h s t v a r e h v nrQ_ B 0 G A T A J ^fepeja) v l o g a s o b a r i . 

ce ni delala kakih posebnih težav 
Ob vsem tem lahko ugotovimo, 

gačnik pokazal in povedal svoj, ni ničesar spremenilo, da je tore 
do neke mere kritični odnos do današnji (naš!) človek prav tako 
moderne umetnosti (kajti po nje- alieniran 
govih besedah se z moderno »Marxov« 
umetnostjo t ne da 

Prvič: verjetno bi se našel še bistveno novega dognati, zato je p o t e m ; e trditev o"odtujenem in je določeno svetobolje, pa" tudi 
kdo, ki bi bil , poleg študentov, t u d i p n š e l z novo smerjo, ko je opredmetenem človeku gola ab- trdo delo, katerega sad je umet-
sposoben kritike! z v e d e l f a n J°)> Pa je povsem od- s t r a k c i j a i miselna konstrukcija, nost. 

, e da je igralskemu ansamblu uspe-
w meditativna postaja, postaja k l o p r e d s t a v i t i t o 

in opredmeten kakor Poti - to spoznanje pa obvladuje s k > j n . ^ C e j e 

tudi razstavljena dela M. Pogač-
z mouerno »mar*ov«. ntica, k e r v mejah svoje omeje-
ničesar vec C g j e u m e t n o s t ogledalo družbe, nosti (predmetnosti) res izpriču-

Drugič: kranjski študentje smo s o t

v

n a kritičnost d o današnjega, k i n e u p o š t e v a ali pa celo zanika T o l i k o n a č e l n o V p 
doslej tako malo napravili na po- našega človeka. vrsto pojavov in procesov v »po- j k o ] J k o u s p e 5 n ( J j e L 

dročju kritike, kai šele s praktič- » . . .Kar i Mane jc dokazal, da marksovi« družbi Socialistični r e a l i z j r a n > D a b i gledalec »čistega da se bo v naslednji sezoni zonet 
nim delovanjem, da nimamo prav je človek alieniran, da je opred- družbeni sistem, zlasti jugoslo- p r e d m e t a (artikla, kot bi ga za- pojavilo poklicno gledališče bo-

delo v do
to res ena 

izmed zadnjih predstav tega ama
terskega gledališča, je to dostoj
no slovo amaterskih igralcev od 
kranjske publike. V tej smeri naj 
kranjski gledališki amaterji na
daljujejo, čeprav se bodo morali 

rašanje pa umakniti iz teh prostorov po
bil ta načrt klicnemu gledališču. In če je res, 

nobenih argumentov sposobnosti, meten, zato uporabljam za izraz- vanski, je že ustvaril, tako v ma 
in-more tako govorjenje nastati na sredstva predmete . . .« (M. Po- terialni infrastrukturi kot na po
le na podlagi mita o super-vlogi gačnik) dročju pravnopolitične vrhnje 
intelektualca, o »zveličavnosti« Predmeti torej izražajo opred- stavbe, temelje za teoretično in 
njegove kritike, in dokazuje pre- metenega človeka! Toda katerega? praktično uresničljivi »nastop« 
cejšnjo mero samozatajevanja in Tistega, za katerega je Mar.\ do- reintegracije »nasproti« alienaciji 
superiornosti. kazal, da je opredmeten? Marx in personifikacije »nasproti« reifi-

Tretjič: Za marksizem (in tega kritizira reificirane ednose, v ka-
»priznava« tudi naš kipar, kakor terih je omejen svobodni razvoj 
bomo videli kasneje) je kritika posameznikov, ker je njihova 
samo faza celotne aktivnosti, eksistenca zreducirana na »slučaj-

nost živi jen ia«, kjer je otežkoče-
na njihova zavestna izbira pokli
ca, njihova vloga v družbenem 
življenju in zavestna udeležba v 

Zato tudi marksizmu ne gre za sourejanju življenja skupnosti, 
abstraktno - kritično reagiranje, Ali hoče Pogačnik izraziti člove- u , d i ne 
temveč za kritiko, ki je odgovor- ka, živečega v teh odnosih? Po-

-Bistvo človeka ni abstrakcija, k i 
tiči v vsakem posamezniku, tem
več je v svoji stvarnosti n*JOv'tOSt 
družbenih odnosov,« (K. Marx). 

kaci ji. Katera umetnost pa jc 
sposobna biti ogledalo take druž
be? Abstraktna, ki verjetno ni 
slučajno nastala v pogojih kapi
talističnega načina produkcije, konstituira "le' neka^druge 
razredne razklanosti, ahenacije 
in reifikacije, prav gotovo ne, Po-
gačnikova — iz moderne umetno
sti poti iščoča — umetnost — pa 

hteval pop-art) realiziral umet- mo v prihodnjem letu lahko gle-
nikovo hotenje, mora gledanju dali dobre amaterske predstave 
priskočiti na pomoč še razum. i n še predstave poklicnega gleda-
Seveda je tak pristop k stvari lišča. — B. Š. 
popolnoma adekvaten umetniko
vemu pristopu k stvari, ki tudi _ 
ni likovni.'-ampak razumski (liko
ven je le toliko, kolikor so vse 
stvari likovne same po sebi). 
Table M. Pogačnika pa so odtisi 
stvarnosti, torej jih poleg stvari 

PETER OGRIZEK 

tisto nekaj, česar se navadno niti 
ne zavedamo in kar bi lahko ime
novali svet. To so razmerja med 
posameznimi stvarmi, ki se na l i 
kovni način s tem, kar bi lahko mo. Da vidimo 
imenovali svet izenačujejo in ga 

tudi definirajo. Torej se umet
nikovo iskanje že vrača od kom
pleksnosti posamezne stvari h 
kompleksnosti sveta, ne da bi bil 
sploh dosegel kulminacijo: posa
mezno stvar? A l i pa »njegov« svet 
šele razpada? 

V našem interesu je, da gleda-

Iztok Geister 

MIHA KLINAR: MESTA. CFSTE IN RAZCESTJA MIHA KLINAR: MESTA, CESTE IN RAZCESTJA 

»Nikdar o takih rečeh«, ladijski strojnik Bajberle ni rad po
slušal pogovorov o žrtvah morja. »Ne spodobi se, ko da bi govorili 
o smrti, ko najina prijatelja slavita tretjo obletnico poroke«, je 
prekinil pogovor o burji in nazdravil s tomajskim teranom. 

Potem se je pogovor zasukal na pravkar minulo balkaswko so
cialistično konferenco, ki je ugotovila, da' so težnje evropskih ve
lesil obrnjene na Balkan kot na poslednje področje kapitalistične 
eksploatacije. Moža sta razpravljala o tem in o trenju Rusije, Avstro-
Ogrske, Nemčije in Italije za vplivna področia. Rusija je zahtevala 
zase odločilni vpliv v Romuniji in Bolgariji, Avstrija in Nemčija v 
Srbiji, Italija na Albance in v Crni gori. Vladajoče sloje v viseh teh 
deželah je odkupil tuji kapital in zato ao prepustili izkoriščanje 
ljudstva po mili volji tujim kapitalistom. Žalosten položni delpvn'h 
slojev v teh deželah so naslikali nekateri delegatie: V Makedoniji 
sta bila absolutna gofinoiarja turški žandar in turški uradnik. »To 
je moja volja, ako hočeš, pritoži se bogu!« so turški oblastniki od
govarjali na pritožbo makedonskega prebivalstva. Druga nadloga 
je bil šovinteem med Bolgari, Srbi in Grki . Mareikateri Makedonec 
so je »za nekoliko para«, kakor je poročal makedonski delegat Čo
kov, spremenil bodisi v Srba bodisi v Bolgara. 2fato je nekaj mladih 
ljudi zapustilo nacionalne vnste in se začelo boriti za socialistične 
ideje, v katerih so po Cokovem mneniu videli edino rešitev iz de
moralizirano«;! in Obupnega položaja. Črnogorec Popovič je naslikal 
položaj v Crni gori: »Knez je v deželi vse: zakon, sodišče, trgovec 
in največji kapitalist. Ureja italijanska podjetja, a domačin dobiva 
po trideset par mezde. Ce stavka, ga zapro. Kljub temu, da vsak 
poizkus organizacije zatro silo, se delavstvo vseeno združuje, ker 

vedno bolj spoznava, da je edino v organiziranem delavstvu rešitev 
črnogorskega ljudstva. »Basanec Sreten Jak.šič je obsojal nacionalni 
šovinizem. Bolgar Blagojev je zastopal stališče po potrebi velikega 
kapitala, ki po naravnem tehničnem razvoju predstavlja napredek. 
»Kapitalizem je zrušil stare sisteme vlad in fevdalnega gospodar
stva. Toda krenil je na pot zlorabe in je danas reakcionaren. Zato 
mora delavstvo združiti organizacija in postati politična sila. Boj 
socialne demokracije je zato boj za napredek.« 

Ko sta razpravljala o tem, je bil Federle mnenja, da te izjave 
niso niti toliko pomembne. Pomembnejša se mu je zdela ugotovitev 
delegata beograjskega univerzitetnega docenta dr. Djuriča, ki je 
dejal, da sodobni položaj na Balkanu ni samo kolonialna eksploata
cija balkanskih dežel s strani avstrijskega in nemškega kapitala, 
marveč je samo etapa v tekmovanju tega kapitala z angleškim in 
francoskim izkoriščanjem vzhodnih ljudstev. »Cilj eksploatacije ni 
neposredno Balkan, ampak Mala Azija in Indija!« To* mnenje beo
grajskega profesorja je bilo po Federlovem mnenju zelo pomembno. 
»To bo povzročalo brž ko ne še huda trenja med kapitalisti teh 
držav, lahko pa bi pripeljalo tudi do zaostrovanj v medsebojni po
litiki 'velesil, razdeljenih na antanto in centralne sile, in morda celo 
do vojnega obračuna med njimi. Temu bi se morda res lahko po
stavila po pobu balkanska federativna republika, ki so jo zahtevale 
pozdravne rasolueije socialistov iz Carigrada, Soluna, Sarajeva, 
Banja Luke, Varne, Ruščuka, Sumena, Bitolja, toda ustanovitev 
take republike bo najbrž še zelo dolgo samo želja in bi bila njena 
uresničitev šele možna, kadar bi dobili v Avstro-Ogrski oblast 
socialisti in državo socialistično preobrazili. Zal je v sedanjih raz
merah kaj takega nemogoče. Prihodnost 6e zapleta v čudno ugan
ko, k i jo bodo socialisti lahko rešili v svoj prid šele tedaj, če jim 
bo uspelo okrepiti in številčno še bolj dvigniti svoje sile v glavnih 
evropskih državah, predvsem v Avstriji, Nemčiji in Franciji.« Tudi 
ladijski strojnik je bil podobnega mnenja. 

»Vidva ne bosta odrešila sveta,« je Federlovo in Bajberlovo 
razpravljanje prekinila Bajberlova. »Ali bi nama ne povedala raje 
kaj bolj zanimivega in veselega?« 

»Saj je zanimivo,« je rekla Stefi, čeprav ni veliko razumela, kar 
sta moža razpravljala. Bila je srečna, ker je lahko opazovala moža, 
ki je rad razpravljal o politiki in k i je o njej tudi precej vedel, 
saj je dan za dnem prebiral korektume pole Triester-Tagesposta, 
doma pa nenehno prebiral dunajski Arbeiter-Zeitung, italijanski 
II Lavoratore in slovenski Rdeči prapor. 

»Ti bi najbrž zopet rada govorila o burji,-« je ladijski strojnik 
Bajberle s smehljajem zavrnil ženo. 

»O, ne,« je rekla in ga ljubeče pogledala. Cez teden dni bo 
Ivan odplul na morje. Stefi je opazila v njenih očeh poželjiv sijaj 
in jo razumela. Tudi sama si j« že želela moža. In kakor vselej ob 
takih priložnostih, se je pogovor eam. od sebe končal in so šli po
čivat. 

Ko sta Stefi in Franc legla, je rekla: »Lopo je kakor na najin 
poročni dan. Samo nekaj si še želim«, je vzdihnila, ko je vprašal, 
kaj, je odgovorila: »Da bi našla svoje stanovanje, tako kakor sva 
ga takrat v Grazu.« 

»Tudi jaz,« je rekel. »Pravijo, če si nekaj vroče želiš, se t i 
želja uresniči.« 

Kar tako je Izrekel te besede, a se je obenem spomnil, da se 
njemu ni uresničila še nobena velika želja. Zaman je hrepenel, 
da bi dokončal gimnazijo in se vpisal na univerzo. Življenje ga n i 
pustilo, da bi se povzpel z dna. Zato je izgubil tudi svojo največ
jo ljubezen, Anno. Raje je vzela starega bogataša, kakor njega, a 
on jo je lahko ljubil samo v sanjah. »Anna«, so se mu zganile 
ustnice, kakor skoro vselej, kadar je bil v ženinem objemu, in spo
min mu je prižgal ljubimkanja z Anno ob Starberškem in drugih 
bavarskih jezerih, v gozdovih okrog Salzburga in ob bregovih Mure. 
Strastneje je objel ženo, a mislil na Anno. 

»Kaj bi rekla, ko bi vedela, da sem v mislih pri drugi,« je 
pomislil, ko je minila omama. 

Zunaj je zavijala burja..* 



SOnOTA, K. lamiar.fa U)6S 

Prodam nov avtomatičen elek
trični šivalni stroj, znamke 1'1'aff 
362, Zbilje it. 4, Medvode 165 

Prudam 12 let staro kobilo od 
auerikanskuga žrebca. Hitra za 
hojo. Naslov v oglasnem oddelku 

131 
Prodam prašiča, 150 kg težkega. 

Olševk 11, Preddvor . 144 
Prodam smuči, dolge 215 cm. 

Luznarjeva 24, Kranj 166 
Prodam štiri prašiče, težke do 

J30 kg. Nasl. v ogl. oddelku 167 
Prodam dve leti starega volčja-

ka. Naslov v oglasnem oddelku 168 
Prodam pol prašiča. Jama 30 

Kranj 169 
Prodam fiat 750, prevoženih 20 

Msoč km. Nasl. v ogl. oddelku 170 
Prodam novo sobno opravo. Ore

hov in brestov furnir. Naslov v 
oglasnem oddelku 171 

Prodam dve posteljni mreži za 
Polovično ceno. Vprašati »Tapet
ništvo« Kranj, Titov trg 172 

Prodam odlično ohranjen fiat 
Zastava 750. Zorman, Valburga 2,9, 
Smlednik 173 

Dva debela prašiča prodam za 
Zakol. Prebačevo 2, Kranj 174 

Prodam smučke. Stražiška 32. 
Kranj 175 

Prodam dvoje skakalnih smuči. 
Ilotemozo 16, Preddvor 176 

Prodam električnega pastirja. 
Temetiia 12, Golnik 177 

Prodam večjo ali manjšo koli
čino rdečega čebuljčka. A n a ' Ce-
bulj, Cerklje 31 178 

Prodam radioaparat »Rapsodi
ja«. Novak, Levstikova 3, IV. nad. 

20.3 
Prodam kravo, 8 me,ecev brejo. 

Voslje 42. Šenčur 204 
Prodam pritlično enostanovanj-

sko hišo s kompletnim pohištvom 
in z vrtom. Vscljivo letos v je
seni. Ogled kupcev je dnevno od 
13. ure dalje, ob nedeljah pa ves 
dan. Govc, Kranj, Kokrica 137 

205 
Manjše leseno gospodarsko po

slopje v dobrem stanju, sestoječe 
iz garaže, drvarnice in hišne dr
varnice, • prodam. Ogled kupcev 
ie dnevno od 13. ure dalje, ob ne
deljah pa ves dan: Poizve se: 
Govc, Kranj. Kokrica 137 206 

Prodam 150 kg težkega prašiča. 
Suha 35, Kranj 207 

Šivalni stroj z okroglim čolnič-
kom v dobrem stanju prodam. 
Francka Malovrh, C. na Klanec 22 
Kranj 208 

Prodam konja, 11 let starega. 
Sposoben za vsako delo. In 16-
colski gumivoz. Naslov v oglas
nem oddelku 209 

SKUPŠČINA OBČINE K R A N J 
Oddelek za finance 
Številka: 422-01 65-3 
Datum: 9/1-1964 

Na podlagi 146. člena zakona o prispevkih in davkin 
občanov (Uradni list SRS, št. 37/64) Izdaja oddelek za f i 
nance skupščine občine Kranj naslednji 

JAVNI POZIV 
Do najkasneje 31. januarja 1965 morajo 

vložiti napoved za odmero davka 
naslednji zavezanci: 

1. vsi zavezanci, ki so v letu 1964 opravljali obrtno 
dejavnost ter se j im davek odmerja po preteku leta — 
nepavšalisti; , 

2. vsi zavezanci od samostojnih poklicev in drugega 
premoženja, k i so v letu 1964 opravljali intelektualne in 
druge negospodarske storitve ali so imeli dohodke od pre
moženja (od nepremičnin ali premičnin, oddanih v zakup, 
od podnajemndm ali od drugih premoženjskih pravic, od 
oddajanja opremljenih sob in podobno) in niso bili za te 
vrste dohodkov že obdavčeni po pavšalni osnovi za leto 
1964; 

3. vsi zavezanci davka od osebnega dohodka, kateri 
so v letu 1964 imeli osebni dohodek nad 1,200.000 dinar
jev bodisi iz rednega, dopolnilnega, začasnega ali hono
rarnega delovnega razmerja in iz naslova avtorskih pravic; 

4. vsi zavezane! za krajevni samoprispevek, k i so ob
čani občine Kranj pa so zaposleni pri delovnih in drugih 
organizacijah izven občine, morajo pismeno sporočiti v i 
šino osebnega dohodka, ki j im je bil izplačan v času od 
1/7 do 31/12-1964; 

5. vse delovne in druge organizacije ter privatne f i 
zične in pravne osebe, k i imajo izobešene firme, morajo 
vložiti pismeno prijavo, iz katere mora biti razviden naziv 
taksnega zavezanca, kraj izobešenja firme in sedež pod
jetja. 

Zavezanec, k i je dolžan vložiti napoved za odmero 
davka, pa je ne vloži v zgoraj navedenem roku, bo moral 
plačati na račun povečanega davka 5% od odmerjenega 
zneska. Rok za. vložitev prijav ne bo podaljšan. 

Tiskovine — davčne prijave za odmero davka za za
vezance, navedene pod zap. številko 1, 2 in 3 se dobijo 
v, sprejemni pisarni skupščine občine Kranj, soba št. 70, 
in na krajevnih uradih, kjer se tudi vložijo izpolnjene 
prijave. 

Zavezanci, navedeni pod zap. št. 4 in 5 pa morajo zah
tevane podatke sporočiti pismeno s posebno nekolkovano 
vlogo oddelku za finance skupščine občine Kranj. 

Za zavezance davka od stavb in davka na kmetijske 
proizvajalne pripravo ter za odmero pristojbin za cestna 
vprežna vozila za leto 1965 bo rok za vlaganje davčnih pri
jav objavljen naknadno z javnim pozivom-

Zavezancem prispevka od osebnega dohodka od oprav
ljanja obrtnih in od intelektualnih ter drugih negospo
darskih storitev, katerim se bo za leto 1965 odmerjal pri
spevek po pavšalni letni osnovi aH v pavšalnem znesku, 
ne bo treba vlagati prijav. 

Na podlagi sklepa delovne skupnosti z dne 26. 12. 1964 
razpisuje 

občinske skupščine Kranj 
naslednja delovna mesta: 

— geometra 
srednja izobrazba, 4 leta delovnih izkušenj 

- — šefaKUTrboje 
(horonarno za 4 ure) srednja izobrazba 

— medobčinskega urbanističnega 
inšpektorja za območje občin 
Jesenice, Klaninikl, Kranj, Radovljica, Skofja 
Loka in Tržič 
arhitekt, 6 let delovnih izkušenj 

— medobčinski kmetijski inšpektor 
za območje občin 
Jesenice, Kranj, Radovljica, Skofja Loka in Tržič 
ogronom, 7 let delovnih izkušenj 

Razpis ostane v veljavi 15 dni od dneva objave. Kandi
dati naj vlože pismene vloge pri občinski skupščini Kranj. 

Prodam kravo, dobro mlekari 
co. Višinca, Ambrož 9, Cerklje 

210 
Prodam zapravljivček. sani in 

mlatilnico. Naslov v ogl. odd. 211 
Prodam dobro ohranjeno ku

hinjsko opravo in dve novi per
nici. Peter Kuhar, Rupa 7, Kranj 

212 
Opel Record, letnik 1954, de. ' > 

ohranjen, prodam. Vprašati Tr i 
glav, kegljišče, Kranj 213 

Prodam 12 tednov brejo svinjo 
in nekaj jesenskih prašičev. Jane/ 
Kcrn, Komenda 24 214 

Prodam debelega prašiča, 140 kg 
težkega. Staretova 11, Kranj 215 

Ugodno prodam 2 pisalni mizi, 
polico za knjige, nizko omaro s 
predali. Naslov v oglasnem odd. 

2f6 
Prodam harmoniko z 48 basi. 

Voglje 60, Šenčur 217 
Prodam dobro ohranjeno sla-

moreznico na motorni oogon. 
Jerala, Podbre/je 111, Duplje 218 

Prodam kravo, ki bo februarja 
teletih). Bodeščc 13, Bled 219 

Prodam 6 prašičev, po 20—30 k« 
težkih. Zg. Brniki 15 220 

Prodam 7 tednov stare prašič
ke. Lahovče 21, Cerklje 221 

Prodam polžasto dvigalo (eno 
tono), I.ut/. lončene peči, struž
nico 1 m dolžine. Lisjak, Kranj, 
JLA 1 • 222 

Prodam dva prašiča, od 70 do 
90 kg težka. Lahovče 19, Cerklje 

223 

Takoj kupim hišo na Gorenj
skem. Ponudbe z opisom in ceno 
na podružnico Glaisa Jesenice, pod 
»Plačam takoj« 179 

Kupim sektilar za žaganje drv. 
Lahko tudi posamezne dele. Na
slov v oglasnem oddelku 180 

Kupim enovprežno kosilnico in 
komplet cirkular. Jenko Fridel, 
HraSe, p. Smlednik 181 

Kupim hišo v vaseh blizu škof
je Loke ali okolici. Tudi vikend 
hišica pride v poštev. Ponudbo 
poslati peni Mari Trontelj, Va-
ljavćcva 13, Kran j 224 

Kupim Opel Karavan, le i ni k 
1964. GotOVtna takojšnje plačilo. 
Punudbe poslati pod »Opel Ka
ravan« - 225 

Prešernov« 
gledališče 

V K R A N J U 
N E D E L J A — 17. januarja ob 

10. uri URA P R A V L J I C — de eti 
program, ob 16. uri Fulda: OGNJE
NIK za IZVEN 

PONEDELJEK — 18. januarja 
ob 19.30 VEČER D A L M A T I N S K I H 
PESMI IN NARODNIH PLESOV 
priredi Z K P D Fi l ip Devic-Spl i t 

TOREK — 19. januarja ob H).:H) 
Dostojevski: PONIŽANI IN RAZ
ŽALJENI za red PREMIERSKI, 
uprizori Mestno gledališče ljub
ljansko 

ČETRTEK - 21. januarja ob 
19.30 Dostojevski: PONIŽANI IN 
RAZŽALJENI za red KOr.EKTI-
VI upri/.eri Mestno gledališče 
ljubljansko 

Klub na 
Primskovem 

Klub Primskovo vabi vse 
prebivalce terena Primskovo na 
klubske večere: 
P O N E D E L J E K — 18. 1. 1965 

TV oddaje od 18 — 22. ure 
TOREK — !9. 1. 1965 

Glasbeni večer / Aleksandrom 
Skale I o in — razvoj jazza ob 
19. uri 

SREDA — 20. 1. 1965 
Gledanje TV progarma od 
18. — 22. ure 

ČETRTEK — 21. 1. 1965 
Z A P R T O ! 

P E T E K — 22. 1. 1965 
Gledanje TV od 18. do 22. ure 

SOBOTA — 23. 1. 1965 
Zabavni večer, s plesom od 
19. do 22. ure — Gledanje 
TV programa 

NEDELJA — 24, 1. 1965 
ŠPORTNO POPOLDNE 
a) igranje šaha 
b) igranje nami/nega tenisa 
c) gledanje TV športnih do

godkov 

Sprejmemo trgovskega pomoč-
niika-co žntkoj ali po dogovorim 
Ti'iovina BOROVO Kranj, Titov 
trg 154 

Iščem sobo prazno ali oprem
ljeno, plačam tudi vnaprej. Po
nudbe pod »Solidna« 157 

Žensko za nekajurno pomoč v 
tfospodinj.slvu v dopoldanskem ali 
popoldanskem času iščemo. Nasl. 
v oglasnem oddelku 158 

Upokojenko */a pomoč v gospo
dinjstvu med 8. in 15. uro iščem 
Pogoji ugodni. Informacije vsak 
dan med 17. in 19. uro. Rebolj, 
Kranj, Mlakarjeva 2, pri vodovod
nem' stolpu 108 

Za dopoldansko varstvo otroka 
inidini opremljeno sobo in hrano. 
Naslov v oglasnem oddelku 98 

Sprejmem .sostanovalca. Naslov 
v oglasnem odd. 159 

V bližini Kranja oddam sobo 
moškemu, ki bi pomagal pri delu. 
Naslov v oglasnem oddelku 160 

Se enkrat prosim najditelja de
narnice, ki je bila izgubljena 28. 
novembra od Škofje Loke do Kra 
nja, naj mi vrne le vozniško do
voljenje, ostalo pa naj si obdrži. 

161 
Upokojenki nudim hrano in sta

novanje za varstvo dveh otrok v 
dopoldanskem času. Nasl. v ogl. 
oddelku lf>2 

Iščem B|]a4a gospodinjsko po
močnico. Plača po dogovoru. Last
na soba. Rozman, C. Kokrškega 
odreda 14 d, Kranj 163 

Hitro in solidno vam prebarvam 
usnjene moške plašče, površnike 
in aktovke. Ješe Marija, Tržič, 
Partizanska c. 8 . 164 

K dvema Solidnima družinskima 
tlani.n.i potrebujem starejšo žen
sko sa pomoč v goMout'Jiiijstvu 
dnevno 4 — 5 ur. Plača dobra. Na
stop 1. februarja. Oddati ponudbe 
pod »Bližina nebotičnika« 150 

Mizarskega pomočnika sprej
mem. Jurij Polak, Drulovka 8, 
Kranj 226 

»PLANIKA«, trgovina sejmišče, 
sprejme snažilko za dve uri dnev
no. 227 

Odpeljan je bil pes ovčjak na 
ime Tarzan. Kdor kaj ve o njem, 
naj sporoči. Kavčič, Polica 14, 
Naklo 228 

RAZPRODAJA 
P« sklepu delavskega .svota 

podjetja proda Gorenjska pre
dilnica Skofja Loka sledeča 
osnovna sredstva: 

13 elektromotorjev 0,3 do 21 
KW, 
65. slikal od 6 do 50 amp. 
2 motorja od osebnega avto
mobila »Buick« 
2. rOČnja računska strojeka — 
pokvarjena 
4 pisalne stroje — delno še 
uporabni 
razni stari kabli, stružnica, 
zavese itd. 

Sredstva so na prodaj druž
benemu sektorju do 20. t. m., 
po tem dnevu pa tudi zaseb
nemu sektorju. Sredstva so na 
razpolago /a Ogled in nakup 
vsak delavnik, razen sobote, 
od 9. - 11. ure. 

OBVESTILO 
Vsi potrošniki, ki so naročili ozi

roma kupili premog za svoja go
spodinjstva od 1. aprila do 30. sep
tembra 1964 ter ga prejeli šele od 
L do vključno 9. oktobra 1964 so 
upravičeni zahtevati, da se j im vr
ne 15 % od vrednosti plačanega 
premoga. 

Zahtevki se izplačujejo pri .bla
gajni »Kuriva« na podlagi predlo
ženih potrdil o vplačilu do vključ
no 23. januarja 1%5. 

Zahtevkov po tem datumu ne 
bomo mogli upoštevati. 

Trgovsko podjetje »KURIVO« 
Kranj, tel. 21-92 

DEŽURNA SLUŽBA 
V E T E R I N A R J E V 
od 16. 1. do 23. 1. Rus Jože, 

Cerklje, NOVA T E L ŠT. 831-15 

OBVESTILO 
Zveza mladine v sodelovanju 

Gorice, Golnik in Trstcnik orga
nizirajo 

IZLET 
na drsalno revijo 

v Avstrijo dne 28. februarja 1965. 
Celotna cena i/leta je 5000 din. 
Izkoristite priložnost in se pr i 
javite najpozneje do 20. januarja 
pri Zvezi mladine v Goricah, na 
Golniku in Trsteniku. 

Zveza mladine v sodelovanju 
Gorice, Golnik in Trstenik prireja 
v nedeljo, 17. januarja 1965 ob 
16. uri v prostorih Zadružnega 
doma v Goricah 

ZABAVO S PLESOM 
Nastopa »Lovski trio«. Se pripo

ročamo za obisk! 

Zopet sem se vsedol za mizo z 
namenom, da vam povem svoje 
Vtisa s prelepe Gorenjske. Mimo
grede vam moram povedati, da 
zadnje dni nisem več hodil sam. 
Z menoj jo hodila tudi moja 
Katra. Nikar ne mislite, da sem 
se zmotil! Marjane nimam več, 
saj sami'veste, da sva se ločila. 
Katere pa do sedaj zato nisem 
omenjal, ker se je šele sedaj vpe
ljala v ta poklic. In kaj sva v i 
dela? 

To je naju s Katro tako raz
jezilo, da sva odšla nazaj proti 
Kranju. Tu vsaj prodajajo kruh 
tako kot zahtevajo inšpektorji. 
Ljudje radi rečemo: »Nihče in 
nikjer ni za vse!« To bo pa kar 
držalo. Tudi v Kranju ni za vse. 
Verjetno ste v glavnem že vsi 
pozabili na novoletno praznike. 
Tu ne mislim na denar. To boste 
že itak občutili še cel mesec. V 
Kranju pa tudi pri drugih stva
reh niso pozabili na te praznike. 

Z ureditvijo, novega objekta in 
odstranitvijo stare stavbe 
(Jrajska klet pri hotelu Jelo
vica na Bledu bi kljub zim
skemu času stavbo lahko te
meljiteje odstranili, kajti pri-
•zor teh ruševin niti novoletne 
jelke ne morejo prikriti 

Se sedaj bi j ih radi. Ljudje so že 
pozabili, vendar pa nesrečne smie-
kice še vedno stojijo zakopane v 
zemljo ali pesoknekatere so celo 
vtaknjonc v kamnite podstavke. Da 
ni- bo kdo mislil, da so mi k;,j 
napoti. Samo to bi rada s Katro 
vedela, če j ih mislijo pustiti za 
prihodnje leto? 

Podala sva so ven iz Kranja. 
V Radovljico sva se namenila. Tu 
so pa res posrečeni ljudje. Prav
zaprav bi moral reči tnjovci. Nor
malno se odprejo trgovine ob 
dveh popoldne. Tu pa odprejo ne
katere trgovine kar ob pol treh. 
Zaradi tega sva vprašala neko 
trgovko, zakaj je to tako. Prijaz
no nama je povedala, da je za 
njih opoldmo premalo dve uri. 
Sicer imajo J>rav. Zakaj bi one 
morale pol ure prej" v trgovino, 
ko pa ljudje — stoji jih dvajset 
naenkrat — lahko počakajo pol 
Ure. Za njih je pač vseeno ali 
pridejo uro preje ali kasneje z 
dela domov na kosilo. 

Tu sva dobila prijatelja, ki na
ju je hvaležno popeljal proti 
Medvodam. Mansikaj nama jo po
vedal, ker je pač odgovorni* člo
vek pri avtobusnem podjetju. 
Vendar pa bom o tem povedal 
malo kasneje. Sedaj pa kaj sva 
videla v Medvodah? Na avtobusni 
postaji »Na Klancu« so neki po-
balini (morda so bili tudi odrasli) 
že najmanj petič razbili stekla 
čakalnice. V poletnem easu je bi
lo prav v redu, da je bilo malo 
prepriha. Sedaj pa je to neprijet
no. Tistim pii, k i ne poznajo Med
vod, so jo pa tudii zagodli. Eno
stavno so odnesli tablo, k i ozna
čuje avtobusno postajo. 

Med vožnjo iz Radovljice do 
Medvod nama Je omenjeni pri
jatelj pripovedoval o tistih ne

srečnih cestah. Avtobusi imajo 
prav zaradi slabih cest večje al i 
manjše zamude. Ogledal sem si 
tiste ceste. Predvsem proti Šen
čurju, Preddvoru in še nekatero 
druge. Vsi, k i ste za to odgovor
ni, vedite, da se jo sneg toliko 
potlačil ali celo stopil, da so se 
jame zopet pokazale. Veste kaj? 
Predlagam, da skupno prosimo 
boga za &no<?. Vam bi zasul ko
tanje na cestah, meni pa ne bi 
bilo potreba toliko hoditi po te
renu jn bi lahko lopo užival »me
dene« tedne z mojo Katro. 

Oprostite, kar malo smo se 
zaklepetali. Nič hudega, bom ta
koj končal. Vsem bratcem lep 
pozdrav od moje Katre in od 
mene 

Vaš BODICAR 

•sdaja in tiska CF »Gorenjski tisk« Kranj, Koroška cesta 8. Tekoči 
račun pri NB v Kranju 607-11 1-135. Telefoni: glavni In odgovorni 
urednik, uredništvo in uprava 21-90, 24-75, 28-97. Naročnina: letno 
1300, mesečno 110 dinarjev. Cena posameznih številk: sreda 10, so
bota 20 din. Mali oglasi za naročnike 20, za.nenaročnike 30 din bese-

Neplačanih malih oglasov ne objavljamo. 

Delovna skupnost 

Zavoda za zaposlovanje delavcev Kranj 
Sejmišče št. 4 r a z p i s u j v naslednja prosta delovna 
mesta: 

1. Poklicnega svetovalca 
— s popolno višjo izobrazbo, smer: pedagoška, psihološka 
ali kadrovska po možnosti z enoletno prakso; 

2. Statističnega manipulanta 
— 7. nepopolno srednjo kali nižjo izobrazbo, smer: admini
strativna ali praksa v slaiisričnj službi. 

Osebni dohodki po Pravilniku 0 delitvi OD. 
Kandidati naj <le,-.lavijo pismene ponudbo ali se osebn 0 

Zglase v tajništvu zavoda. 
Razpis velja do zasedbe delovnih mest . 

Izredno znižana 
cena izleta 
v Celovec! 

. SAP — Turistična poslovalnica, 
v Kranju Vas vabi na ogled velike 
drsalne revije v Celovcu v času 
od 24. februarja do 9. marca 1965. 
Odhodi iz Kranja vsak dan ob 
7. uri. 

Prijave in informacije v poslo
valnici na Koroški cesli 4. (bivši 
IZLETNIK) telefon 20-22. 

Priporoča se 

Turistična 
poslovalnica 

SAP 
KRANJ 

i * 

Nameravate potovati v inozemstvo? Potni list, 
vize in vozno karto dobite v Turistični poslo
valnici SAP, Kranj, Koroška 4 — tel. 20-22 



64. Nespretni spJavarji so se le z muko rešili na kopno. Tu so 
stali In se tresli od mraza. Vse njihovo premoženje je odnesla voda. 
ostalo jim je samo to, kar so imeli na sebi. Prvi se je znašel BiH. 
»Zdaj prcnehajmo s šklcpetanjem!« je rekel in drgetal, »še dobro, da 
smo ostali živi. Dim vidim v bližini, torej mora biti tam tudi kako 
naselje. Tecimo do tja, da se bomo malo ogreli. Naselje se je ime
novalo Julesburg; tu je imel svojo farmo bogat Francoz, ki je trgo
val s krznom In nastavljal zanke. Kopačem zlata je za drag denar 
prodajal hrano in druge potrebščine. 

65. Billa Codvja so spremljale pustolovščine skozi vse življenje. 
Zdaj, ko je bil star 14 let in ko je propadel kot kopač zlata, se je 

pričelo najzanimivejše razdobje njegovega življenja. - Bilo je 3. 
aprila 1860. Tega dne je sredi velike množice ljudstva čakal pre
voznik Alec Majors pred železniško postajo St. Joseph. V njegovi 
družbi je bil visok temnopolt mladenič, ki je držal za vajeti živahne
ga konjiča mustanga. Mlademu možu je bilo videti, da je le s težavo 
premagoval svoj notranji nemir. Nosil je novo obleko iz kože, za 
pasom dva samokresa, ob sedlu je visela puška. 

66. Ko je vlak privozil v postajo, se Je mister Majors komaj preri
nil skozi množico, da bi prevzel vrečice s pošto. Vrgel jih je čes 
sedlo In mladenič - ime mu je bilo Johny Frey - je skočil na konja 
okrašenega z zastavicami. Množica je vzklikala, zaigrala je godba 
in po startnem strelu je prvi jezdec poni ekspresa krenil na pot. Po
stajal je vse manjši in manjši, dokler ni izginil za obzorjem. Isti 
prizor se je ob istem času odigral v dva tisoč milj oddaljenem Sacra-
mentu, samo da je jezdec krenil proti vzhodu. Množica, ki je bila 
priča tega zgodovinskega dogodka, se je razšla. 
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Pred republiškim prvenstvom v tekih v Kranju 

Skrbne priprave 
V Kranju bo od 22. do 24. januarja republiško prvenstvo v te

kih in klasični kombinaciji. Organizatorji tega tekmovanja se nanj 
Že dalj časa marljivo pripravljajo. Kot so povedali v torek na no
vinarski konferenci, upajo, da bo prireditev vsestransko uspela in 
da bodo z njo zadovoljni ne le tekmovalci, marveč tudi gledalci. 

Kranjčani bodo po 12 letih spet 
imeli priložnost videti vse naj
boljše jugaslovanske tekače v 
vseh kategorijah. Njihove borbe 
bodo lahko spremljali vzdolž pro
ge, ki bo potekala mimo Predo-
selj, Brda, Zgornje Bele in skozi 
Udin boršt ali pa j ih bodo poča
kali na cilju na stadionu vSport-

Sankači za pokal 
Bohinja 
Sankaški klub Bohinj bo pri

redil jutri ob 8.30 na umetni san-
kaški progi v Bohinjski Bistrici 
tradioinal.no tekmovanje za pokal 
Bohinla. Ker bo to letos prvo 
večje sankaško tekmovanje' v 
Sloveniji, na katerem bodo na
stopili- (najboljši sankači iz vse 
Slovenije in tudi Iz Hrvatske, se 
obeta zanimiva prireditev. 

nem parku. Tam bo tudi start ter 
predaja štafet. 

S tribune bodo gledalci lahko 
videli dobršen del proge na sta
dionu ter sosednjih travnikih in 
njivah. Sproti bodo obveščeni o 
trenutnem položaju na progi, po 
prihodu tekmovalcev v cilj pa bo
do takoj zvedeli za njihove re
zultate. S tem bo tekmovanje po
stalo za gledalce precej zanimivo. 
Zato organizatorji upajo, da bodo 
ob prihodu na cilj tekači deležni 
močnega vzpodbujanja in prizna
nja. 

Tudi za same tekmovalce bo kar 
najbolje poskrbljeno. Nastanili j ih 
bodo v dijaškem domu na Zlatem 
polju, k i bo prav tedaj za
radi šolskih počitnic prazen. 
Na stadionu bodo imeli na 
razpolago tople garderobe, kjer 
bodo lahko tudi shranjevali in 
mazali smuči. Za progo bo poskr

bel trener kranjskih tekačev Ga
šper Kordež. Ce bo v Kranju pre
malo snega, imajo že določene re
zervne proge na Jezerskem. 

KrdviVskim smučarskim delav
cem so pri pripravi na prvenstvo 
priskočili na pomoč tudi številni 
kranjski kolektivi. Iskra bo že po 
tradiciji uredila ozvočenje in za
stavice ob progi, Tekstilindus bo 
dal startne številke, Sava pa bo 
prevzela pokroviteljstvo. Radijske 
zveze s kontrolami ob progi bo 
vzdrževala gorska reševalca služ
ba, pripadniki >TLA pa bodo po
magali pri telefonskih zvezah, 
pripravi prog in rcdiiteljstvu. 

Ze dalj časa se na prvenstvo 
pripravljajo tudi sodniki pod vod
stvom Mr. ph. Piccolinija. Dela so 
se lotili z vso natančnostjo in upa
jo; da jim ne bo nič ušlo. Ce jih 
bo premalo, jim bodo pomagali 
atletski sodniki in se jim tako od
dolžili za pomoč pri atletskih tek
movanjih. 

Po vsem tem organizator smu
čarski klub Triglav pričakuje, da 
bo letošnje prvenstvo, s katerim 
bodo med drugim tudi krstili sta
dion za zimsko-sportne prireditve, 
najavilo kandidaturo Kranjčanov 
za prireditve mednarodnega zna
čaja. 

Gorenjsko prveastvo j j ^ j j y K r a n | u 

V Gorjah bo jutri v organizaciji 
domačega TVD Partizan letošnje 
gorenjsko prvenstvo v smučarskih 
tekih za vse kategorije. Poleg 
Gorenjcev bodo sodelovali tudi 
nekateri drugi najboljši, jugoslo
vanski tekači. 

Smučarski klub Triglav bo or
ganiziral jutri ob 11.30 na prenov
ljeni 45-metrski skakalnici na Go
renji Savi veliko tekmovanje v 
skokih. Marljivi kranjski skakalci 
že nekaj dni pridno urejujejo 

Priprave na skupščino 
Občinski strelski odbor v Kra 

nju je v teh dneh pričel s pri
pravami za izvedbo V I . redne let
ne skupščine, ki bo konec tega 
meseca v Kranju. Skupščine se 
bo predvidoma udeležilo okoli 
100 delegatov iz 24 strelskih dru
žin, ki bodo zastopali okoli 1700 
strelcev in drugih ljubiteljev tega 
športa. 

Dejavnost kranjskih strelcev je 
dokaj razgibana in pestra, čeprav 
nimajo najboljših pogojev za svo
je delo. V pretekli mandatni dobi 
so na številnih tekmovanjih, od 
občinskih do državnih, zabeležili 

nekaj izvrstnih rezultatov. To 
nam priča tudi podatek, da bo 
kar 20 strelcev na skupščini pre
jelo naslov dobrega strelca, 7 pa 
mojstra strelca. — C. 

Ručigajev memorial 
Na Joštu pri Kranju bo smu

čarski klub Triglav priredil jutri 
ob 10.30 tradicionalni Ručigajev 
slalom. Letos ga že šestnajstič 
prirejajo v spomin znanega pred
vojnega smučarja Ručigaja iz 
Kranja, ki je padel med 1 NOV. 
Tekmovanje, ki bo za vse katego
rije, bo v pionirski konkurenci 
štelo tudi za občinsko prvenstvo. 

skakalnico, da b i bila na dan 
tekmovanja čimbolje priprav
ljena. 

Letošnje tekmovanje za ekipni 
prehodni pokal občinskega odbo
ra SZDL, k i ga brani ljubljanska 
Enotnost, bo združeno tudi z go
renjskim prvenstvom. Tako bo 
Kranj po dolgih letih spet prizo
rišče tega velikega tekmovanja. 
Upamo, da se bo ponovila slika z 
zadnjega takega tekmovanja, ko 
so nastopili tudi še Polda, Klanč-
nik, Zidar, Langus in drugi. To 
je bil resnično pravi zlet gorenj
skih smučarskih skakalcev, saj je 
bilo tedaj 150 nastopajočih. 

Letošnja prireditev pa hp do
slej tudi najbolj kvalitetna. Na
stopili bodo domala vsi naši naj
boljši skakalci z Zajcem na čelu. 
Prijavili pa so se tudi nekateri 
Avstrijci, predvsem mladinci. 
Glede na to bo verjetno dosežen 
tudi nov rekord skakalnice. Sedaj 
je 42 m in ga brani Peter Ste-
fančič. 

Prireditelj pričakuje tudi dober 
obisk gledalcev, saj bo to edin
stvena prilika, da bodo videli 
naše najboljše skakalce v K r a 
nju. — J. JAVORNJK 

II. Srednje 
in dolge proge 

Deseterice najboljših atletov Gorenjske — Sestavil Matjaž Kuralt 

Kakor pri eprinterjih se tudi 
pri gorenjskih srednje in dolgo-
progaših letos pozna odsotnost ne
katerih boljših tekačev. Tako sta 
prenehala z aktivnim atletskim 
nastopanjem gorenjski rekorder 
na 800, 1000 in 1500 m Marko Haf
ner ter gorenjski rekorder na 

5.000 i n 3.000 m zapreke Vinko 
Grašič, medtem ko Kleč služi voj
ni rok. Kljub temu pa stanje na 
teh progah le ni tako slabo, saj 
so tekmovalci postavili celo tri 
nove gorenjske rekorde. Hkrati 
pa imajo srednjeprogaši močnoi 
zaledje mladih, talentiranih teka

čev, k i bodo lahko že letos ali pa 
v prihodnjih letih nadomestili sta
rejše tovariše. Tu velja predvsem 
omeniti F. Hafnerja in Florjan-
čiča pri mladincih, med pionirji 
pa vzbuja pozornost Sraj, ki je 
letos dosegel tudi nekaj slovenskih 
pionirskih rekordov. 

Kranjčan Ludvik Cvlrn (78) jc 
bil lani med najboljšimi go
renjskimi dolgoprogaši in še 
do nedavna slovenski rekor
der na 20 km 

800 m 
2:01,5 F. Hafner (T) SM 
2:02,7 Cvirn (T) C 
2:05,2 Potočnik (T) C 
2:06,0 Florjančič (T) M M 
2:09,6 Dobre (K) C ' 
2:09,8 Sr&j (T) P 
2:10,2 Novak (T) M M 
2:15,0 Kapus (T) C 
2:18,0 Strojan (T) M M 
2:21,1 Kralj (T) M M 

1:59,3 Kleč (T) 

1000 m 
2:35,0 F. Hafner (T) SM 
2:39,7 Verdnik (T) C 
2:41,4 Cvirn (T) C 
2:43,3 Hanžič (T) M M 
2:44,0 Florjančič (T) M M 
2:44,8 Dobre (K) C 
2:45,6 Klofutar (T) SM 
2:46,2 Novak (T) M M 
2:46.6 Sraj (T) P 
2:50.9 Potočnik (T) C 
2:35,9 Stros (N) 

1500 m 
4:07,8 F. Hafner (T) S M 
4:17,2 Cvirn (T) C 
4:23,2 Potočnik (T) C 
4:23,3 Dobre (K) C 
4:24,8 Florjančič (T) M M 
4:25,2 Sraj (T) P 
4:26,1 Geršak (J) C 
4:33,6 M . Grašič (K) C 
4:37,2 Kaštivnik (T) C 
4:44,3 Krelj (T) M M 
4:10,4 F.Hafner (T) 

2000 m 
6:03,2 Cvirn (T) C 
6:06,2 Florjančič .(T) M M 
6:34,0 Sitar (KG) M M 
6:34,0 Ravnikar (R) S M 

5:53,5 F. Hafner (T) 

3000 m 
9:07,9 F. Hafner (T) SM 
9:10,4 Cvirn (T) C 
9:12,8 Verdnik (T) C 
9:32,4 Potočnik (T) C 
9:15,8 Verdnik (T) 

5000 m 
16:14,4 Cv im (T) C 
16:17,2 Verdnik (T) C 
16:40,0 F Hafner (T) SM 
17:12,4 Potočnik (T) C 
15:52,3 Verdnik (T) 
10.000 m 
34:28.2 Hafner (T) S M 
34:36,1 Cvirn (T) C 

33:34,4 Verdnik (T) 

15.000 m 
53:48,0 Cvirn (T) C GR 
54:15,0 Cvirn (T) 

20 000 m 
1:12:53,0 Cvirn (T) C 
1;11:51,7 Verdnik (T) 

1 ura 
16.650 m Cvirn (T) C GR 
16.645 m Verdnik (T) 

1500 m zapreke 
4:38,4 Hafner (T) SM GR 
4:40,1 Potočnik (T) C 
5:14,5 Krelj (T) M M 

3000 m zapreke 
10:31,8 Potočnik (T) C 
10:18,0 V. Grašič (T) 

Občni zbor 
plavalcev 
Plavalci kranjskega Triglava 

bodo Imeli jutri ob 9. uri v 
dvorani občinske skupščine 
redni letni občni zbor. Na 
nJem se bodo pogovorili o 
delu v lanski sezoni, zimskih 
pripravah, letošnjih tekmova
njih in Se o nekaterih drugih 
pomembnih vprašanjih. 

Najuspešnejši 
v lanski 
sezoni 

FRANCI HAFNER 

Čeprav se 18-letnl FRANCI 
HAFNER (180 cm, 64 kg) letos 
ni uspel uvrstiti v mladinsko 
državno reprezentanco, ga lah
ko brez pomislekov uvrstimo 
med nauspešnejše gorenjske 
atlete. Ta skromni elektro-
monter je letos dosegel odlič
ne rezultate predvsem na pro
gi 1500 m (4ltT7,8), republiško 
mladinsko reprezentanco pa 
je zastopal na tekmovanju za 
kup republik v Skopju na 
progi 1500 m zapreke (4:42,0). 
V prihodnji sezoni, ko bo na
stopal še med mladinci, bo 
njegova največja možnost 
prav na progi 1500 m, kjer 
upa na rezultat pod štirimi 
minutami. 

http://tradioinal.no

